
MISKOLC MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZATÁNAK
KÖZGYŰLÉSE

X-271.165-18/2015.

J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 2015. december 10.
napján 07 óra 00 perces kezdettel, a Polgármesteri Hivatal Közgyűlési Termében
tartott nyílt üléséről.

Jelen vannak  : Dr. Kriza Ákos polgármester, Barta Gábor,  Eperjesi Erika,  Fodor Zoltán, Földesi
Norbert,  Gazdusné Pankucsi Katalin, Glatz Katalin,  Hollósy Endre András,  Hubay György,  Jakab
Péter, Katona Ferenc, Kovácsné Budai Mária, Dr. Kovács László, Molnár Péter, Dr. Nánási-Kocsis
Norbert, Dr. Nehéz Károly, Novák Józsefné, Pakusza Zoltán, Révész Péter, Dr. Simon Gábor, Soós
Attila, Szécsényi Marianna képviselők és Dr. Kiss János alpolgármester 

Később érkezett: Badány Lajos, Bartha György, Nagy-Korsa Judit, Szilágyi Szabolcs és Dr. Tompa
Sándor képviselők

Távol maradt: Deák-Bárdos Mihály képviselő 

Tanácskozási joggal jelen van: Kiss Gábor alpolgármester és Pfliegler Péter alpolgármester

Meghívottak: a  Polgármesteri  Hivatal  kabinet-  és  osztályvezetői,  a  Miskolc  Holding  Zrt.  és
tagvállalatainak képviselői, a miskolci nemzetiségi önkormányzatok elnökei a mellékelt jelenléti ív
szerint.

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  Köszönti a megjelent  vendégeket, érdeklődőket, a nemzetiségi
önkormányzatok elnökeit, az elektronikus és az írott sajtó képviselőit, valamint képviselőtársait. 

Bejelenti, hogy a Testület 29 tagja közül a jelenléti ív lezárásáig megjelent 23 fő. Megállapítja, hogy
a Közgyűlés határozatképes, így megnyitja az ülést.

A rendszerváltás óta már egy emberöltőnyi idő eltelt, de olyan statisztikai mutató, amely az elmúlt
huszonöt  évben  végig  érdeklődésre  tartott  számot,  mint  például  a  regisztrált  munkanélküliek
számának az alakulása, nem nagyon volt még Miskolcon. Ez az a mutató, amely mindig érdekelte
nem csak a szakmát, hanem a közembert is. Az, hogy huszonöt év után eljutottak oda, hogy újra az
országos átlagnak megfelelő mutatót tudnak produkálni, nagyon örömteli dolog. Ha megnézik, hogy
honnan indultak 2010-ben, akkor bátran elmondhatják azt, hogy volt honnan fejlődniük. A csúcsa a
nyilvántartott álláskeresők számának 2011 nyarán volt,  amikor jóval tizenkétezer felett volt ez a
szám. Ez még az a periódus, amikor nem lehetett ráhatásuk a statisztikai mutató alakulására. Ha azt
nézik, hogy az elmúlt öt év alatt hova jutottak, akkor látják, hogy ez az út elég hosszú és rögös volt
és hatalmas munkát igényelt mindazoktól a miskolciaktól, akik dolgoztak benne és dolgoztak rajta,
valamint mindazoktól,  akik örömteli  nyertesei ennek a folyamatnak.  Közel ötezer ember kapott
munkát  Miskolcon  az  elmúlt  öt  évben,  évente  körülbelül  ezer  fővel  sikerült  lefelé  tornázni  a
munkanélküliségi  mutatót.  Most  elértek  oda,  hogy  körülbelül  hatezer-ötszáz  és  hétezer  közé
tehetjük azoknak a számát, akik Miskolcon jelenleg is munkát keresnek, azonban ez már az a réteg,
akit nagyon nehéz megszólítani. Ha az eddigi munkájuk nehéz volt, akkor elmondható, hogy a most
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következő még nehezebb lesz, mert olyan embereket kell  majd szocializálni a munka mezejére,
akiknek sajnos sok esetben még a nagyszülei sem dolgoztak. Az is látható ebből, hogy a közmunka
nagyon jó köztes lét volt azok számára, akik lassan a piaci munkahelyteremtés folyamatában is részt
tudtak és tudnak venni. A szakképzés és továbbképzés rendszerét tovább fogják folytatni és reméli,
hogy a következő években eljutnak oda, hogy azt tudják mondani, hogy Miskolcon mindenki tud
dolgozni,  aki  akar  sőt,  még azok is,  akik nem akarnak.  Mindannyian büszkék lehetnek erre  az
adatsorra, és kéri, hogy mindenki érezze ezt magáénak, aki ebben a munkában részt vett. 
Kitér egy másik, szintén a munka mezejéhez kapcsolódó problémára is. Nagyon fontosnak tartja,
hogy az önkormányzati cégek, intézmények ne csak a közszolgáltatások színvonalát tudják emelni,
hanem foglalkoztatás-politikájukban is állják a versenyt a legnagyobb piaci szereplőkkel szemben
is.  Éppen  ezért  érdeklődéssel  figyelte  a  Holding  és  a  tagvállalatok  vezetőinek  tárgyalásait  a
szakszervezetekkel  a  2016-os  bérmegállapodásokkal  kapcsolatosan.  Nagyon  örül  annak,  hogy
minden céggel, a közlekedési vállalat kivételével, meg tudtak állapodni. Azt, hogy a közlekedési
vállalat vezetősége nem tudott megállapodni a szakszervezetekkel nagyon sajnálatos ténynek tartja,
és a 2016-os bérmegállapodás azoknak a családoknak, akik a közlekedési vállalatoknál dolgoznak,
nem terhelheti meg a hétköznapjait. Ezért felkéri a Holding vezérigazgató asszonyát, valamint a
közlekedési vállalat vezérigazgatóját,  hogy mivel két tételből áll  a bérmegállapodás tárgyalandó
témaköre,  az  egyikben  egyoldalúan  tegyenek  engedményt.  Az  a  kérése,  hogy  az  idei  kétheti
jutalmat,  amelyik  az  idei  évre  vonatkozóan  közel  3,8  százalékos  béremelést  jelent  az  ott
dolgozóknak, egyoldalúan fizessék ki. Jövőre folytathatják a tárgyalásokat a 2016-os bérekről, de
az  adventi  várakozásban  a  családoknak  legalább  ezzel  a  problémával  ne  kelljen  szembesülnie.
Biztos abban, hogy mivel a tárgyalások egyébként is haladnak, jövőre meg tudnak állapodni. Kéri,
hogy a dolgozókkal történő megegyezést indítsák el. 

Szomorú kötelességének tesz eleget, amikor tájékoztatja a Közgyűlést, hogy elhunyt Csapó János
színművész,  a  Miskolci  Nemzeti  Színház örökös tagja,  Déryné díjas  érdemes művész,  Miskolc
Város Díszpolgára. Szintén elhunyt Majoros István táncos, koreográfus, Miskolc Város Színházi
Nívódíjjal  és  Déryné díjjal  kitüntetett  művésze,  valamint  Joósz  Gábor  Miskolc  Város  Szemere
Bertalan díjjal kitüntetettje, az 56-os forradalom és szabadságharc aktív résztvevője, a Nagy Imre
Társaság  Borsod-Abaúj-Zemplén  Megyei  Szervezetének  tiszteletbeli  elnöke. Kéri,  hogy  néma
felállással emlékezzenek meg Róluk.

A Közgyűlés egy perces néma felállással megemlékezik.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy Dr. Simon Gábor az MSZP-Együtt
közgyűlési  frakció  vezetője  bejelentette,  hogy  Nagy-Korsa  Judit  képviselő  asszonyt  kizárta  a
frakció sorából, illetve tájékoztatásként elmondja,  hogy Dr. Tompa Sándor képviselő kilépett  az
említett frakcióból, tehát a közgyűlési munkájukat frakción kívül folytatják.
Érdemi munkájukat a mai napirend elfogadásával kezdik.

1.sürgősségi  előterjesztés: Javaslat  a  helyi  iparűzési  adóról  szóló  28/2015.(XI.23.)
önkormányzati rendelet eltérő szöveggel történő hatálybalépésére

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 24 igen, 0 nem szavazattal, 3 tartózkodás
mellett a sürgősségi indítványt a nyílt    ülés     napirendjére
felvette.

2.sürgősségi előterjesztés: Javaslat 2015-2016. évi társasági adó támogatására vonatkozó önerő
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biztosítására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 26 igen, 0 nem szavazattal, 1 tartózkodás
mellett a sürgősségi indítványt a nyílt    ülés     napirendjére
felvette.

3.sürgősségi előterjesztés: Javaslat az Önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodásáról
szóló  40/2012.  (XII.15.)  önkormányzati  rendelet  módosítására,
valamint belterületbe vonási kérelem jóváhagyására 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 18 igen, 2 nem szavazattal, 7 tartózkodás
mellett a sürgősségi indítványt a nyílt    ülés     napirendjére
felvette.

4.sürgősségi előterjesztés: Javaslat a Lovagi Tornák Terének, a Vásártérnek, valamint a LED
falaknak az üzemeltetésbe adására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 20 igen, 0 nem szavazattal, 6 tartózkodás
mellett a sürgősségi indítványt a nyílt    ülés     napirendjére
felvette.

5.sürgősségi előterjesztés: Javaslat a Vasgyári Piacot érintő döntések meghozatalára

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 21 igen, 0 nem szavazattal, 6 tartózkodás
mellett a sürgősségi indítványt a nyílt    ülés     napirendjére
felvette.

6.sürgősségi előterjesztés: Javaslat a Miskolc, Győri kapu 12/A szám alatt elhelyezkedő épület
kedvezményes áron történő elidegenítésére 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 17 igen, 1 nem szavazattal, 9 tartózkodás
mellett a sürgősségi indítványt a nyílt    ülés     napirendjére
felvette.

7.sürgősségi előterjesztés: Javaslat az MVK Zrt.-nek a 2008-2013-as időszak vonatkozásában a
Közszolgáltatási  Szerződés  teljesítéséből  fakadó  bevételekkel  nem
fedezett költségeinek elfogadása tárgyában

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.
A Közgyűlés 23 igen, 0 nem szavazattal, 4 tartózkodás
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mellett a sürgősségi indítványt a nyílt    ülés     napirendjére
felvette.

8.sürgősségi  előterjesztés: Javaslat  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  területére  vonatkozó
Parkoltatási  közszolgáltatási  és  üzemeltetési  szerződés
módosítására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 19 igen, 0 nem szavazattal, 8 tartózkodás
mellett a sürgősségi indítványt a nyílt    ülés     napirendjére
felvette.

9.sürgősségi  előterjesztés: Javaslat  Miskolc  vállalkozásfejlesztési  és  befektetés-ösztönzési
programjáról  szóló  32/2008.  (XI.26)  önkormányzati  rendelet
módosítására  és  a  Jásztej  Kft.  részére  beruházásfejlesztési
támogatás odaítélésére  

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 27 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás
mellett a sürgősségi indítványt a nyílt    ülés     napirendjére
felvette.

10.sürgősségi  előterjesztés: Javaslat  a  Salkaházi  Sára  Miskolc  Programmal  összefüggő
nyilatkozat elfogadására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 18 igen, 0 nem szavazattal, 3 tartózkodás
mellett a sürgősségi indítványt a nyílt    ülés     napirendjére
felvette.

11.sürgősségi előterjesztés: Javaslat a Közgyűlés utólagos tájékoztatására és a halaszthatatlan
önkormányzati  ügyekben  meghozott  polgármesteri  döntések
utólagos jóváhagyására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 18 igen, 0 nem szavazattal, 8 tartózkodás
mellett a sürgősségi indítványt a nyílt    ülés     napirendjére
felvette.

12.sürgősségi  előterjesztés: Javaslat  a Miskolc Környéki Önkormányzati Társulás Társulási
Megállapodásának  jóváhagyására  és  kapcsolódó  döntés
meghozatalára

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.
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A Közgyűlés 20 igen, 0 nem szavazattal, 6 tartózkodás
mellett a sürgősségi indítványt a nyílt    ülés     napirendjére
felvette.

13.sürgősségi  előterjesztés: Javaslat  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Polgármesteri  Hivatala
Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítására 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 18 igen, 0 nem szavazattal, 5 tartózkodás
mellett a sürgősségi indítványt a nyílt    ülés     napirendjére
felvette.

14.sürgősségi  előterjesztés: Javaslat  a  Közgyűlés  állandó  bizottságai  összetételének
módosítására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 19 igen, 3 nem szavazattal, 4 tartózkodás
mellett a sürgősségi indítványt a nyílt    ülés     napirendjére
felvette.

15.sürgősségi előterjesztés: Javaslat Miskolc város környezetvédelmi jövőképéhez kapcsolódó
döntések meghozatalára

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 22 igen, 0 nem szavazattal, 5 tartózkodás
mellett a sürgősségi indítványt a nyílt    ülés     napirendjére
felvette.

16.sürgősségi  előterjesztés-zárt  ülésre: Javaslat  Miskolc  Megyei  Jogú Város Önkormányzata
Őszi Napsugár Otthon intézményvezetői beosztásának
ellátására vonatkozó pályázat elbírálására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 22 igen, 0 nem szavazattal, 5 tartózkodás
mellett a sürgősségi indítványt a zárt    ülés     napirendjére
felvette.

17.sürgősségi  előterjesztés-zárt  ülésre: Javaslat  a  Miskolci  Operafesztivál  Nonprofit  Kft.
felügyelőbizottsági  tagjának  visszahívására,  új
felügyelőbizottsági  tag  megválasztására  és
díjazásának megállapítására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 17 igen, 1 nem szavazattal, 9 tartózkodás

5



mellett a sürgősségi indítványt a zárt    ülés     napirendjére
felvette.

Dr. Kriza Ákos polgármester:  A tárgyalási sorrend megállapításához az SZMSZ 20. szakasz (1)
bekezdése  alapján  első  javaslata,  hogy  összevontan  vitassák  meg  az  Önkormányzat
gazdálkodásával kapcsolatos előterjesztéseket, azaz a meghívó szerinti 1., 2., 4. és a sürgősségi 1.,
2. napirendeket.
Kéri, szavazzanak a javaslatról.

A Közgyűlés 17 igen, 8 nem szavazattal, 1 tartózkodás
mellett a javaslatot elfogadta.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Második javaslata, hogy az önkormányzat vagyongazdálkodásához
kapcsolódó előterjesztéseket, azaz a sürgősségi 3., 4., 5., 6. és 12. napirendeket szintén összevontan
tárgyalják.
Kéri, szavazzanak a javaslatról.

A Közgyűlés 17 igen, 8 nem szavazattal, 0 tartózkodás
mellett a javaslatot elfogadta.

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  Harmadik  javaslata,  hogy  a  város  fejlesztésével  és
közszolgáltatásával kapcsolatos előterjesztéseket, azaz a meghívó szerinti 3., valamint a sürgősségi
7., 8., 9. és 15. napirendeket összevontan tárgyalják.
Kéri, szavazzanak a javaslatról.

A Közgyűlés 17 igen, 10 nem szavazattal, 0 tartózkodás
mellett a javaslatot elfogadta.

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  Negyedik  javaslata,  hogy  az  önkormányzat  és  szerveinek
működésével kapcsolatos előterjesztéseket, a sürgősségi 10., 11., 13. és 14. napirendeket szintén
összevontan tárgyalják, majd ezt követően kerüljön sor a zárt ülésre.
Kéri, szavazzanak a javaslatról.

A Közgyűlés 17 igen, 9 nem szavazattal, 0 tartózkodás
mellett a javaslatot elfogadta.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Ötödik javaslata, hogy a „Javaslat Miskolc vállalkozásfejlesztési és
befektetés-ösztönzési programjáról szóló 32/2008. (XI.26) önkormányzati rendelet módosítására és
a Jásztej  Kft.  részére beruházásfejlesztési  támogatás odaítélésére” című sürgősségi előterjesztés
tárgyalását  követően kerüljön sor  közvetlenül  a  rendelet  megalkotására,  tekintettel  arra,  hogy a
rendelet azonnali kihirdetése szükséges a beruházásfejlesztési támogatás odaítélése miatt.
Kéri, szavazzanak a javaslatról.

A Közgyűlés 25 igen, 2 nem szavazattal, 0 tartózkodás
mellett a javaslatot elfogadta.

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  Kéri,  hogy szavazzanak  a  napirendi  javaslat  elfogadásáról,
figyelemmel  a  napirendre  tűzött  sürgősségi  előterjesztésekre,  valamint  a  tárgyalási  sorrend
megállapításáról hozott döntésekre.

A Közgyűlés 17 igen, 10 nem szavazattal, 0 tartózkodás
mellett  az  ülés  napirendjét –  a  napirendre  felvett
sürgősségi  előterjesztésekre,  valamint  az  elfogadott
tárgyalási  sorrendre  figyelemmel  –  a  meghívóban
foglaltak szerint állapította meg.

(Az előterjesztések a jegyzőkönyvhöz mellékelve)
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NYÍLT ÜLÉS:

1. Javaslat az Önkormányzat 2015. évi költségvetéséről szóló 4/2015. (III.13.)  önkormányzati
rendelet módosítására (III. negyedéves korrekció)

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

2. Javaslat a 2016. évi átmeneti gazdálkodásról szóló önkormányzati rendelet megalkotására
és kapcsolódó döntés meghozatalára

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

3.  Javaslat  Miskolc  Megyei  Jogú Város  Településszerkezeti  Tervének  (TszT)  és  a  Miskolc
Megyei Jogú Város Építési Szabályzatáról (MÉSZ) szóló 21/2004. (VII. 6.) önkormányzati
rendeletének módosítására

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

4. Javaslat a 2016. évi ellenőrzési terv megállapítására
Előterjesztő: Dr. Csiszár Miklós jegyző

ZÁRT ÜLÉS:

5. Javaslat fellebbezések elbírálására egyedi szociális hatósági ügyekben
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

SÜRGŐSSÉGRE FELVETT NAPIRENDEK – NYÍLT ÜLÉSRE:

1.  Javaslat  a  helyi  iparűzési  adóról  szóló  28/2015.(XI.23.)  önkormányzati  rendelet  eltérő
szöveggel történő hatálybalépésére

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

2. Javaslat 2015-2016. évi társasági adó támogatására vonatkozó önerő biztosítására
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

3. Javaslat az Önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodásáról szóló 40/2012. (XII.15.)
önkormányzati rendelet módosítására, valamint belterületbe vonási kérelem jóváhagyására

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

4.  Javaslat  a  Lovagi  Tornák  Terének,  a  Vásártérnek,  valamint  a  LED  falaknak  az
üzemeltetésbe adására

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

5. Javaslat a Vasgyári Piacot érintő döntések meghozatalára
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

6.  Javaslat a Miskolc,  Győri kapu 12/A szám alatt elhelyezkedő épület kedvezményes áron
történő elidegenítésére
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester
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7.  Javaslat  az  MVK  Zrt.-nek  a  2008-2013-as  időszak  vonatkozásában  a  Közszolgáltatási
Szerződés teljesítéséből fakadó bevételekkel nem fedezett költségeinek elfogadása tárgyában
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

8. Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város területére vonatkozó Parkoltatási közszolgáltatási és
üzemeltetési szerződés módosítására
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

9. Javaslat Miskolc vállalkozásfejlesztési és befektetés-ösztönzési programjáról szóló 32/2008.
(XI.26)  önkormányzati  rendelet  módosítására és  a  Jásztej  Kft.  részére  beruházásfejlesztési
támogatás odaítélésére 
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

10. Javaslat a Salkaházi Sára Miskolc Programmal összefüggő nyilatkozat elfogadására
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

11.  Javaslat  a  Közgyűlés  utólagos  tájékoztatására  és  a  halaszthatatlan  önkormányzati
ügyekben meghozott polgármesteri döntések utólagos jóváhagyására
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

12.  Javaslat  a  Miskolc  Környéki  Önkormányzati  Társulás  Társulási  Megállapodásának
jóváhagyására és kapcsolódó döntés meghozatalára
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

13.  Javaslat  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Polgármesteri  Hivatala  Szervezeti  és  Működési
Szabályzatának módosítására
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

14. Javaslat a Közgyűlés állandó bizottságai összetételének módosítására
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

15. Javaslat Miskolc város környezetvédelmi jövőképéhez kapcsolódó döntések meghozatalára
Előterjesztő: Pfliegler Péter alpolgármester

SÜRGŐSSÉGRE FELVETT NAPIRENDEK – ZÁRT ÜLÉSRE:

16.  Javaslat  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzata  Őszi  Napsugár  Otthon
intézményvezetői beosztásának ellátására vonatkozó pályázat elbírálására
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

17.  Javaslat  a  Miskolci  Operafesztivál  Nonprofit  Kft.  felügyelőbizottsági  tagjának
visszahívására, új felügyelőbizottsági tag megválasztására és díjazásának megállapítására
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester
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Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  Az  elfogadott  tárgyalási  sorrend  szerint  az  Önkormányzat
gazdálkodásával kapcsolatos előterjesztések tárgyalásával kezdik munkájukat. 

1. napirend: Javaslat  az  Önkormányzat  2015.  évi  költségvetéséről  szóló  4/2015.  (III.13.)
önkormányzati rendelet módosítására (III. negyedéves korrekció)

2. napirend: Javaslat  a  2016.  évi  átmeneti  gazdálkodásról  szóló  önkormányzati  rendelet
megalkotására és kapcsolódó döntés meghozatalára

4. napirend: Javaslat a 2016. évi ellenőrzési terv megállapítására

1. sürgősségi napirend: Javaslat  a  helyi  iparűzési  adóról  szóló  28/2015.(XI.23.)
önkormányzati rendelet eltérő szöveggel történő hatálybalépésére

2. sürgősségi napirend: Javaslat  2015-2016.  évi  társasági  adó  támogatására  vonatkozó
önerő biztosítására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Felkéri Kovácsné Fecz Csilla kabinetvezető asszonyt, hogy tegye
meg a napirenddel kapcsolatos szóbeli kiegészítését.

Kovácsné Fecz Csilla: A 2015. évi költségvetés módosítására idén második alkalommal kerül sor.
Az államháztartásról szóló törvény előírásának megfelelően a bevételi, illetve a kiadási oldalakat
érintő változásokat a jogszabály szerinti meghatározott időközönként a költségvetési rendeletben át
kell  vezetni.  Az előterjesztés  ezen jogszabályi  előírásnak tesz  eleget.  Az első  részben azokat  a
változásokat mutatja be, amelyek a III. negyedévben következtek be, ezek elsősorban a központi
költségvetésből, illetve az önkormányzati támogatásértékű bevételekből újabb forrásokhoz történő
jutását  jelentette.  Ezek  mind  a  bevételi,  mind  a  kiadási  oldalak  növekedését  okozták  és  az
önkormányzati feladatellátáshoz kapcsolódtak. Továbbá változás következett be az önkormányzati
intézmények jogszabály szerinti saját hatáskörű előirányzat módosításaiban is. Ezek a változások a
jogszabályi  előírásoknak  megfelelően,  minden  hónapban  lejelentésre  kerültek  a  Magyar
Államkincstér  felé.  A  második  részben  részletesen  bemutatásra  kerülnek  a  III.  negyedéves
korrekcióra vonatkozó javaslatok, amelyek a III. negyedévet követően keletkeztek. Ezek többirányú
módosítási javaslatok, amelyből a bevételekkel összefüggő módosításokból kiemelendők az újabb
elnyert Európai Uniós önerő alap támogatások, melyeknek köszönhetően az önkormányzat az előző
években uniós támogatással megvalósuló beruházásainak önrészeként tervezett hitelből ismét 89,2
millió forintot tudott kiváltani. Kiemeli a vis maior alapból elnyert pályázatokat, a Szántó Kovács
János úti járdaleszakadáshoz, valamint a Kőporos út 48-60 előtti partfalkárosodás helyreállításához
kapcsolódó  támogatásokat.  Az  önkormányzat  rendkívüli  önkormányzati  támogatásra  benyújtott
pályázata is kedvező elbírálásban részesült, amelynek eredményeként 233 millió forintot nyert el.
Ebből az Önkormányzatnál, illetve a Polgármesteri Hivatalnál 52 millió forint kerül átvezetésre,
míg az intézményeknél 181 millió forint kerül átcsoportosításra.  Az előterjesztés többletigények
kielégítésére is javaslatot tesz, összességében közel 1 milliárd forint összegben. Ebből a legnagyobb
tétel az MVK Zrt. visszamenőleges, 2008-2013 évekre vonatkozó közszolgáltatói ellentételezésének
830 millió 175 ezer forintos összege, amelynek fedezete 512 millió forint értékben az iparűzési adó
többletbevételük,  100 millió  forint  kamatkiadás  megtakarítás,  illetve  218 millió  forint  általános
tartalék. Fontos még megemlíteni a MIVÍZ Kft.-nek a csapadékcsatorna üzemeltetés ráfordításaira
88,5 millió forint többletkiadás biztosítását, illetve a II. Rákóczi Ferenc Megyei és Városi Könyvtár
37 millió forint, valamint a Herman Ottó Múzeum 30 millió forintos többletkiadásának javaslatát.
Az  előterjesztésben  szerepelnek  az  önkormányzattól  az  intézmények  felé  történő,  úgynevezett
technikai jellegű előirányzat módosítások is, amelyek összességében 238 millió forintot érintenek.
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Az előirányzat módosítások eredményeként a költségvetés bevételi és kiadási főösszege 527 millió
forinttal emelkedik. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megköszöni a részletes tájékoztatást.
Kéri az előterjesztéseket véleményező bizottságok álláspontjainak ismertetését.

Bizottsági vélemények:
 Jogi,  Ügyrendi  és  Közbiztonsági  Bizottság:  a  meghívó  szerinti  1.  és  2.,  napirendi

javaslatokat tárgyalta, amelyet többségében támogatta, valamint tárgyalta még a sürgősségi
2. napirendi javaslatot, amelyet egyhangúlag támogatott. 

 Városgazdálkodási  és  -üzemeltetési  Bizottság: tárgyalta  és  többségében  támogatta  a
meghívó szerinti 1., 2. és 4. napirendi pontokat.

 Pénzügyi Bizottság: az 1., 2., 4. napirendi előterjesztést tárgyalta, amelyeket többségében
támogatott. 

 Köznevelési, Kulturális, Turisztikai, Ifjúsági és Sport Bizottság: a meghívó szerinti 1. és
2. napirendi javaslatot tárgyalta, amelyet többségében támogatott. 

 Egészségügyi  és  Szociális  Bizottság: a  meghívó  szerinti  1.  és  2.,  napirendi  pontokat
többségében, a 4. napirendi pontot egyhangúlag támogatta.

Dr. Kriza Ákos polgármester: A napirendek felett  megnyitja a vitát.  Hozzászólásra jelentkező
képviselőknek adja meg a szót.

A vitában hozzászólók:

– A Fidesz-KDNP Frakció tagjai kivonulnak az ülésteremből. -

Jakab Péter: Megjegyzi, hogy kivonul a Fidesz Frakció.

Dr. Kriza Ákos polgármester:  Megkéri Képviselő urat, hogy a napirendi ponttal kapcsolatosan
tegye meg hozzászólását.

Jakab  Péter: Egy város  költségvetésének  két  célt  kell  megvalósítania.  Az  egyik  cél  az,  hogy
legalább minimális szinten biztosítsa a város működésének nyugodt kereteit, a másik pedig az, hogy
szintén  legalább  minimális  szinten  járuljon  hozzá  az  emberek  létbiztonságához.  Egy  olyan
költségvetés,  amely  év  végére  12  milliárd  forintos  hiánnyal  és  9  milliárd  forintos  banki
hitelfelvétellel kalkulál, egyik elvárásnak sem tud eleget tenni. Év végére Miskolc gazdasága olyan
állapotba jutott, hogy a Miskolci Közlekedési Vállalat vezetése kénytelen volt bejelenteni azt, hogy
a reggeli és a délutáni csúcsidőben is csökkenteni kell a villamosjáratok számát. Nem tudja, hogy
mit fognak ehhez szólni azok a nyugdíjasok, akikről elvileg a Salkaházi Program keretében szívvel-
lélekkel gondoskodnak. Azt tapasztalták, hogy év elején 400 millió forintos költségvetési kerettel
indult el a program és év közben újabb milliókat csoportosít át a város annak érdekében, hogy a
rendezvények  lebonyolításra  kerüljenek.  Nem  azzal  van  a  Jobbiknak  problémája,  hogy  az
önkormányzat  szórakoztató  programokat  szervez  időskorú  polgártársaiknak,  hanem azzal,  hogy
eközben a nyugdíjasok gyermekeinek nem hajlandóak minimális béremelést sem biztosítani. 3000
Holding dolgozónak 2015. január 1-től 3%-os béremelést ígértek, aztán teltek a hónapok és jöttek a
hitegetések,  amelyek  szerint  majd  visszamenőlegesen  is  megkapják  azt.  Aztán  2015.  év  végén
bejelentik,  hogy  likviditási  problémák  vannak  a  Holdingnál,  így  2015-ben  nem  lesz  3%-os
béremelés. Ehelyett Polgármester Úr bejelentette, hogy majd kapnak kétheti jutalmat és fogják be a
szájukat,  majd kaptak egy újabb ígéretet,  amely szerint majd 2016. január 1-től lesz béremelés.
Kérdése, hogy mi a garancia arra, hogy ezt meg is kapják, valamint ha megkapják, akkor az azt
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jelenti, hogy 2015. és 2016. vonatkozásában 3000 miskolci munkavállaló kapott átlagosan 1,5%-os
béremelést,  amely  havonta  átlagosan  1500  forint.  Így  becsülik  meg  a  dolgozókat,  ahogyan  a
nyugdíjasokat is, akik jövőre 1,6%-os nyugdíjemelést kapnak. 

– A Fidesz-KDNP Frakció tagjai visszaérkeznek az ülésterembe. -

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  Reméli,  hogy  Képviselő  Úr  nem  matematika  tanárként  kíván
elhelyezkedni, mert ha ez így történne, akkor a diákok mondanák azt, „hogy ülj le fiam egyes”.
Nem 3000 Holding dolgozó van, hanem 2200. A kéthetes jutalom, amelyet most megkapnak, 3,8%-
ot jelent a 2015. évre, valamint a béremelés attól függ, hogy aláírják-e azt a szakszervezetek. Ha
aláírják, akkor meglesz január 1-től a 3%-os béremelés. 

Földesi  Norbert:  Kérdése,  hogy a  sokat  emlegetett  egyensúlyi  költségvetés  jelenleg  hogy van
egyensúlyban. Véleménye szerint a közel 13 milliárd forint különbözet a bevétel és kiadás között
korántsem jelent egyensúlyt, valamint a 36,4 millió forintos hiteltörlesztés sem jelent hitelmentes
gazdálkodást. Mindent megtesz azért a város, hogy az emberek jól érezzék magukat benne azokkal
a látványelemekkel, amelyek mögött komoly problémák húzódnak. Az MSZP Frakció nem ért egyet
Polgármester  Úrral  és  azzal  az  elképzeléssel,  amelyet  a  Közgyűlés  elején  hallottak.  Amikor
fizetésemelésről  beszélnek,  akkor  nem azokról  a  megmentő  látvány intézkedésekről  beszélnek,
hogy adventkor legyen mindenkinek rend a pénztárcájában és a lelkében. Ebből nem történt semmi.
A sorok közül kitűnik,  hogy az önkormányzati  intézmények is  csak rendkívüli  támogatásokból,
eseti  segélyekből  tudnak  létezni.  Kérdése,  hogyan  akarják  ezt  a  várost  eladni  a  lakók  felé  és
megmutatni a többi város felé azt, hogy minden annyira jól működik, hogyha a nyilvános anyagot, a
költségvetési táblát  bárki megnézi,  akkor látja, hogy az intézmények napi és havi problémákkal
küszködnek. Kérdése, hogy mi ebből a kiút, hogyan látják azt, hogy hová tűnik a 13 milliárd forint
különbözet.  Az  intézmények  felügyeletét  átvette  az  állam,  amely  óriási  segítség  az
Önkormányzatnak,  ellenben az ellátások színvonala így erősen csökkent.  Mondhatják azt,  hogy
ehhez már nincs  közük és ez az állam feladata,  de nem járhatnak becsukott  szemmel,  ezek az
iskolák  és  egészségügyi  intézmények  Miskolcon  vannak  és  itt  nem  a  körzeti  orvosi  rendelők
állapotára gondol. Összességében azt lehet elmondani a korrekcióról és az évről, hogy az, amelyet a
vezetés  hangoztatott,  a  számok  és  a  mutatók  alapján  nem  igaz.  Láttak  összeomláshoz  közeli
cégeket,  működtethetetlen  intézményeket,  valamint  olyan jövőképet,  amelynél  Miskolc  biztosan
többet érdemel.

Pakusza  Zoltán:  A 2016.  évi  ellenőrzési  tervről  a  városvezetési  miskolci  látványszínháza  jut
eszébe.  Idéz  az  előterjesztésből.  Iróniát  érez  az  abban  szereplő  átlátható,  elszámoltatható
kifejezésekkel kapcsolatosan. Át nem láthatóságról van szó, a Holdingot gyakorlatilag bezárták, az
elmúlt  öt  évben a Közgyűlésen egy beszámoló sem hangzott  el  a Holding vezetésétől.  Miskolc
város,  a  tulajdonosok képviselői  soha  nem kaptak  tájékoztatást  a  Holding munkájáról,  ez  nem
átláthatóság.  Tavaly októberétől a Felügyelő Bizottságában sincs ellenzéki képviselő,  ez szintén
nem  segíti  az  átláthatóságot.  Néhány  hónappal  ezelőtt  már  a  Holding  könyvvizsgálójának
választását  is  bizottsági  hatáskörbe  utalták  a  Közgyűléstől.  Kérdése,  hogy  hol  van  ebben  az
átláthatóság. 2010-ben a városvezetés főbb programja az elszámoltatás volt, Polgármester Úr 77
feljelentést  adott  be,  azóta sincs  beszámoló arról,  hogy ezek hol  tartanak.  Nincs  elszámoltatás,
annak eredménye nulla. Országosan sincs szó elszámoltatásról. Ez az előterjesztés arról szól, hogy a
törvényi előírás az, hogy az Önkormányzatnak ezt meg kell szavaznia, meg lesz szavazva, felrakják
a polcra, aztán nem történik semmi. 

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  Az  elszámoltatás  nem  rajta,  hanem  a  bíróság,  rendőrség  és
ügyészség hármasán áll vagy bukik. Úgy néz ki, hogy ebben az esetben náluk bukott. Neki sem az
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volt a célja, hogy ide jussanak. 
Megállapítja, hogy nincs több hozzászólásra jelentkező képviselő, a vitát lezárja. 
A vitában felmerült kérdések megválaszolására megadja a szót Dr. Kiss János alpolgármesternek. 

Dr. Kiss János alpolgármester:  Jakab Péter  sajátosan fordította  át  a  vitát  és két  elemet tudott
kiemelni az előterjesztésből. Az egyik az, hogy szerinte a közlekedési vállalat szenvedése látszik.
Ezzel kapcsolatosan elmondja, hogy van az országban néhány közlekedési vállalat, amely szeretne
ilyen szenvedő helyzetben lenni, amikor a teljes járműpark megújul, a város valamennyi villamosa
új és a város buszflottájának több mint a fele meg fog újulni. A vállalat az elmúlt pár évben csak az
eszközállományát tekintve körülbelül 25 milliárd forintos vagyont halmozott fel, amely a miskolci
lakosok utazási kultúráját támogatja. A miskolci lakosok olyan új villamosokon utaznak és olyan új
buszokon fognak utazni, amelyek wifivel felszereltek, Magyarországon máshol nincs ilyenre példa
a tömegközlekedésben. Az is irigylésre méltó a közlekedési vállalat tekintetében, hogy a tulajdonosa
hajlandó finanszírozni a veszteségét, amelyet nem minden közlekedési vállalat mondhat el magáról.
Jakab  Péter  béremeléssel  kapcsolatos  felvetéseivel  kapcsolatosan  elmondja,  hogy  a  beígért
béremelés  ott  van  a  sofőrök  zsebében.  A sofőrök  bérigénye  3%-ról  indult,  ehhez  képest  5%
béremelésben részesültek, ez 400 buszsofőr és villamosvezető zsebében van. A többi MVK dolgozó
tekintetében el tudja mondani, hogy a béremelés le van téve az asztalra, onnan csak el kell vennie a
szakszervezeteknek és a dolgozóknak. 
Jakab képviselő úr másik felvetése tekintetében, amelyet Földesi képviselő úr is megfogalmazott
kritikaként, miszerint hol van a hitel nélküli működés a város részéről, elmondja, hogy nem ígértek
hitel  nélküli  működést,  de  a  város  működése  hitel  nélkül  történik,  a  város  hónapok  óta  nem
használja a folyószámla hitelkeretét. Ez azt jelenti, hogy a város hónapok óta úgy működik, hogy
nulla forint banki támogatást vesz igénybe ahhoz, hogy a mindennapjait élje. Soha nem mondták,
hogy a városnak nem lehetnek, vagy lesznek beruházási hitelei. Mindig azt mondták, hogy olyan
hitelpolitikát kell folytatni és beruházási ágon is csak annyira lehet a városnak eladósodnia, hogy
ezeket  a  hiteleket  a  gazdasági  fejlődésből  finanszírozni  tudja.  Lehet  hitelt  felvenni  jó  célok
érdekében.  A korábban felvetett  9  milliárd  forintos  veszteséggel  és  12  milliárd  forintos  hitellel
kapcsolatosan elmondja, hogy azok, akik ezt állítják nem tudnák ezt az állításukat megvédeni, mert
ha megnéznék a város könyveit, akkor látnák, hogy a város hitelállománya 1,5 milliárd forint alatt
van. Az MSZP Frakció tagjainak azt kellene megnéznie, hogy amikor ők vezették a várost, akkor ez
az állomány 36 milliárd forint volt, teljesen ki volt merítve a folyószámlat hitelkeret és még ott volt
3  milliárd  forint  ki  nem  fizetett  szállítói  számla.  Akkoriban  úgy  ítélték  meg,  hogy  Miskolc
gazdasága  rendben  van,  most  pedig,  amikor  nulla  forint  a  folyószámla  hitelkeret  és  az  MSZP
Frakció  által  használt  beruházási  hitelkeret  körülbelül  3%-át  érik  el,  kétségbe  vannak  esve.
Óvatosan kell  bánni  a  politikai  demagógiával,  mert  annak mezején  is  tudni  kell  harcolni.  Sose
mondták  és  most  sem  mondják  azt,  hogy  a  város  tökéletes  gazdasági  helyzetben  van,  de  a
bemutatott táblázatok folyamatosan azt mutatják, hogy az az út, amelyen mennek, folyamatosan egy
irányba mutat. Nincs visszaesés, folyamatosan nőnek az adóbevételek, a város gazdasági dinamikája
jó, ez köszön vissza folyamatosan abban, hogy új munkahelyek jönnek létre, a munkanélküliségi
ráta  6,6%-ra  csökkent.  Szakértők  azt  állítják,  hogy  az  5%-os  munkanélküliségi  ráta  a  teljes
munkanélküliséget  jelenti.  Miskolc  már  nem  azzal  a  problémával  küzd,  hogy  hogyan  fog
munkahelyeket teremteni a lakosoknak, hanem azzal, hogy a városba érkező beruházásokat hogyan
fogja kiszolgálni  képzett  munkaerővel.  A város jó irányba halad és a  számok folyamatosan azt
igazolják, hogy ez az irány jó. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megköszöni Alpolgármester úr szóbeli kiegészítését.
Az  önkormányzat  vagyongazdálkodásához  kapcsolódó  napirendek  tárgyalásával  folytatják
munkájukat. 
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3.sürgősségi előterjesztés: Javaslat az Önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodásáról
szóló  40/2012.  (XII.15.)  önkormányzati  rendelet  módosítására,
valamint belterületbe vonási kérelem jóváhagyására 

4.sürgősségi előterjesztés: Javaslat a Lovagi Tornák Terének, a Vásártérnek, valamint a LED
falaknak az üzemeltetésbe adására

5.sürgősségi előterjesztés: Javaslat a Vasgyári Piacot érintő döntések meghozatalára

6.sürgősségi előterjesztés: Javaslat a Miskolc, Győri kapu 12/A szám alatt elhelyezkedő épület
kedvezményes áron történő elidegenítésére 

12.sürgősségi  előterjesztés: Javaslat  a Miskolc Környéki Önkormányzati Társulás Társulási
Megállapodásának  jóváhagyására  és  kapcsolódó  döntés
meghozatalára

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megkéri Dr. Menyhárt Szabolcs osztályvezetőt, hogy tegye meg
szóbeli kiegészítését.

Dr.  Menyhárt  Szabolcs:  A  Győri  kapuban  található  ingatlan  értékesítésével  kapcsolatosan
elmondja, hogy az az egyik legfontosabb témája a napirendi pontoknak, hiszen ismét egy olyan
beruházást  kíván  az  Önkormányzat  megvalósítani,  amely  minden  miskolci  számára  jelentős
fejlesztést  fog  eredményezni.  Az  Önkormányzat  az  októberi  ülésén  vonta  ki  a  területet  a
törzsvagyonából  és  a  Győri  kapuban  található  felépítményt  az  előterjesztés  alapján  sport  célra
javasolják értékesíteni. Kedvezményes értékesítésről van szó, a MIK Zrt. által felértékelt 19 millió
forint helyett 13 millió forintos induló licitárat kívánnak megcélozni, de hozzá kell tenni, hogy a
kedvezményes  értékesítés  komoly és  szigorú  feltételeit  terjesztik  elő.  Ennek keretében annak a
potenciális vevőnek, aki versenyeztetés keretében nyerheti el az épület tulajdonjogát, legalább nettó
20 millió forint értékű beruházást kell megvalósítania az ingatlanon, amely magában foglalja a teljes
tető  és  homlokzat  szigetelést,  teljes  körű  épületgépészeti  felújítást,  illetve  a  belső  és  külső
nyílászárók cseréjét. Véleménye szerint ezzel az előterjesztéssel hozzájárulhatnak ahhoz, hogy az
Önkormányzat  tulajdonában álló,  műszakilag nem a XXI.  századnak megfelelő ingatlan újuljon
meg. Sportcélú létesítménnyel fog gazdagodni a város, hiszen látható, hogy a sport Miskolc számára
kiemelkedően fontos és sikeres terület. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megköszöni a kiegészítést.
Kéri az előterjesztést véleményező bizottság álláspontjának ismertetését.

Bizottsági vélemény:
 Jogi,  Ügyrendi  és  Közbiztonsági  Bizottság: a  3.  sürgősségi  napirendi  előterjesztést  a
tárgyalta és többségében támogatta. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: A napirendek feletti vitát megnyitja. Megadja a szót a hozzászólásra
jelentkező képviselőknek. Soós Attila képviselő úr ügyrendi felszólalásra jelentkezett. Megadja neki
a szót.

Soós Attila: A Közgyűlés napirendjével és lefolyásával kapcsolatosan tájékoztat mindenkit, hogy a
Fidesz-KDNP számára látható volt, hogy továbbra is elfogadhatatlan és érthetetlen az a hangnem,
ahogyan Jakab Péter képviselő úr a nyugdíjasokról nyilatkozik Miskolcon és emberi méltóságukat
kérdőjelezi meg a hozzászólásaival. Ezért Jakab Péter képviselő úr hozzászólásai alatt továbbra is
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kivonul  a  Fidesz-KDNP Frakció  a  közgyűlési  teremből,  amíg  nem  kér  bocsánatot  a  miskolci
nyugdíjasoktól.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kérdése, hogy az SZMSZ mely pontjára alapozza Képviselő Úr az
ügyrendi hozzászólását.

Soós Attila: Ha kap 10 másodpercet, akkor megválaszolja ezt is.

A vitában hozzászólók:

Badány  Lajos:  Előző  nap  délután  megkapták  a  vagyonrendelet  módosításával  kapcsolatos
előterjesztést, amely 17 ingatlanrész törzsvagyonból történő kivonását és üzleti vagyonná történő
átminősítését  tartalmazza  az  eladási  szándék  konkrét  megjelölésével  anélkül,  hogy  részletes
indokolást,  vagy  vázrajzot  kaptak  volna  a  beazonosításhoz.  Nem  ismerik  a  vevők  szándékát,
személyét  sem és értékbecslés sem készült.  Azt  sem tudhatják,  hogy hol  vannak az ingatlanok,
hacsak a helyrajzi számok alapján nem kezdenek el nyomozni a Földhivatalban, amely este 6 órakor
nehezen megvalósítható. Így kellene egy rendeletmódosításról felelős döntést hozniuk. Kérdése a
Hivatal képviselőjéhez, hogy mi okozza azt, hogy az 5 rendes napirendi pont mellett 17 sürgősségit
nyújtanak be előző délután, amelyből 10-et este 6 és 8 óra között, döntően olyan témákban, amelyek
hosszú idővel ezelőtt előre láthatóak voltak, tehát a sürgősségi előterjesztést semmi sem indokolja.
Az előterjesztésekben a sürgősség indokolására nem is térnek ki. Véleménye szerint ez a rendszerré
tett gyakorlat a Közgyűlés munkájának akadályozását és a képviselők munkájának ellehetetlenítését
szolgálja. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Képviselő úrnak elmondja, hogy az általa összefoglaltak egyáltalán
nem  kapcsolódtak  a  napirendekhez,  ezeket  legfeljebb  ügyrendi  felszólalásban  lehetett  volna
elmondani.

Hollósy Endre: Több szempontból is örül a Győri kapu 12/A. szám alatti ingatlannal kapcsolatos
előterjesztésnek. Egyrészt azért, mert a körzetében található, másrészt pedig azért, mert egy közel
250 négyzetméteres felépítményről van szó, amely 20 évvel ezelőtt telefonközpontként funkcionált.
Korábban üzemelt szórakozóhelyként, nemrégen pedig egy egyházi intézménynek volt az oktatási
központja. Örül a sportcélú felhasználásnak, így a felépítmény a város érdekét tudja szolgálni, az
pedig külön öröm, hogy mindezek vonatkozásában a környék megítélése javulni fog. Valamennyi
Győri kapui lakos és miskolci sportbarát örül ennek fejlesztésnek. 

Dr.  Tompa  Sándor:  Egyre  világosabbá  válik,  hogy  napról  napra,  Közgyűlésről  Közgyűlésre
becsapják  a  miskolciakat.  Öt  olyan  napirendi  pontot  tárgyalnak,  amelyek  ugyan  mind  az
Önkormányzat vagyonát és vagyongazdálkodását érintik, azonban mindegyiket előző este nyújtják
be és próbálják abba a helyzetbe hozni a saját képviselőiket is, hogy érdemben döntsenek ezekről a
vagyonokról.  A vagyonrendelet  módosításában  el  van  rejtve  több  mint  tíz  belterületbe  vonási
kérelem, amelyek szándékát nem ismerik, minden bizonnyal azok kapják meg, akik a haveri körben
vannak és különböző önkormányzati törzsvagyon részeket szereznek meg és fontos fejlesztésekhez
jutnak ezen döntések alapján. A miskolciak erről nem tudnak semmit, esetleg majd a rendeletből,
vagy a hirdetményből értesülnek, hogy milyen lehetőségeik lettek volna.  Ugyanez vonatkozik a
piacra, amelynek felújítása érdekében annak idején a KISOSZ a vállalkozókkal összefogva felújítást
végzett el, most pedig hirtelen leesett valakinek, hogy december 31-én lejár a szerződésük, így el is
veszik tőlük azonnal és rábízzák egy önkormányzati cégre, amely éppen hogy el tudja végezni a
feladatait. Ezen túl azok a vásározók, piacozók, akik a munkában részt vettek, ki vannak semmizve.
A Győri kapu 12/A. kapcsán mondhatná, hogy örülhetnek, mert egy minta arra, hogy ha egy város
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valamit értékesíteni akar, akkor ahhoz kell értékbecslés és követelményeket kell megfogalmazni a
leendő  tulajdonossal  szemben.  Azonban  a  Vár  utcai  ingatlanok  megvásárlásával  kapcsolatos
előterjesztés kapcsán örültek volna, ha ott is tudták volna, hogy mi az értékbecslés, megismerhette
volna  a  Testület  mielőtt  dönt  és  tudták  volna,  hogy miért  veszik  meg  ezeket  az  ingatlanokat.
Becsapják a miskolciakat.

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  Tájékoztatja  Képviselő  urat,  hogy  a  Jogi,  Ügyrendi  és
Közbiztonsági Bizottság tárgyalta azt a napirendet, amelyről azt állítja, hogy este küldték ki, tehát az
már a politikusok által megvizsgálásra került, mindenki hozzájuthatott azokhoz az információkhoz,
amelyről most titkolt információként beszél. Nincs szó misztifikált titkokról, azokat Képviselő úr
terjeszti. 

Nagy-Korsa  Judit:  Aggodalmát  fejezi  ki  a  12.  sürgősségi  napirend  kapcsán.  Januártól  17
településen látja el a családsegítői és gyermekjóléti szolgáltatást a MESZEGYI. Ez veszélyes, mert
több mint 200 ezer embert érintően kell tevékenykednie azoknak a szociális munkásoknak, akiknek
eddig  is  rengeteg  dolguk  volt  Miskolcon.  A  családsegítők  beszámolóiban  mindenki  arról
panaszkodott,  hogy  rossz  feltételek  között,  nagyon  kevés  munkatárssal  kell  rengeteg  súlyos
kérdésben intézkedniük és dönteniük. Azt írták az anyagban indokolásként, hogy ez 2013-tól állami
feladat, de még nem voltak meg a feltételek, de 2016-tól meglesznek és az állam kezébe kerül az
önkormányzati társulástól a gyermekjóléti szolgálat és a családsegítés. Attól tart, hogy ugyanúgy
fognak járni, ahogyan KLIK esetében. Veszélyes dolog, mert Észak-Magyarországon és Miskolcon
sok a hátrányos helyzetű ember, család, gyermek és a drogos fiatal. Terjed a dizájner drog, amely
miatt  gyógyíthatatlan,  egész  életében  nyomorék  gyerekek  tucatjai  kerülnek  ki  az  orvosok  és
pszichiáterek  kezéből.  Rengeteget  kellene  dolgoznia a  családsegítőknek,  nem tudja,  hogy lesz-e
egyáltalán arra pénz államilag, hogy sokkal több forrás jusson arra, hogy szakembereket vegyenek
fel. Eddig is probléma volt a MESZEGYI-vel, látható volt a belső ellenőrzés kockázatelemzéséből,
hogy a humán erőforrás tízes értéket kapott, amely közepesen kritikus helyzetet jelent. 

Dr. Tompa Sándor:  Polgármester úrnak igaza van, hiszen az SZMSZ-t úgy módosították, hogy
elegendő  a  bizottsági  ülésre  beterjeszteni  a  Közgyűlés  előző  napján  egy  rendelettervezetet.
Megnézte, hogy a keddi napon a Jogi Bizottság napirendjei között nem szerepelt a rendelet, minden
bizonnyal  a  tegnapi  napon  osztották  ki.  Nyitott  várospolitikát  ígértek  2010-ben,  ehhez  képest
sunnyognak, mert tudják, hogy a KISOSZ fel lenne háborodva, ha megtudnák, hogy mit fognak ma
elfogadni. Véleménye szerint egyeztetésre nem került sor és a többi vagyont érintő rendelet ügyében
titokban, előző este küldik ki az előterjesztést a képviselőknek, hogy ne legyen lehetőségük alapos
áttanulmányozásra. A rendeleteket pedig Dr. Nánási-Kocsis Norbert, a városvezetés embere elintézi,
hogy a bizottsági ülésen két ellenszavazattal támogassák. Ez az, amelyben becsapják a miskolciakat.

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  Megállapítja,  hogy nincs  több  hozzászólásra  jelentkező,  így  a
napirendek feletti vitát lezárja. 
Tisztelettel  kéri  munkatársait,  hogy a KISOSZ elérhetőségét  adják Dr.  Tompa Sándor képviselő
úrnak, hogy meg tudja kérdezni, hogy hányszor került sor egyeztetésre. Képviselő úrnak elmondja,
hogy nyugodtan hívja  fel  őket  és  akkor  megtudja,  hogy ki  hogyan gondolja  a  piacüzemeltetési
kérdést. Megkéri Dr. Kiss János alpolgármestert, hogy reagáljon a vitában elhangzottakra.

Dr. Kiss János alpolgármester: Köszöni Tompa képviselő úr gratulációját a Győri kapui ingatlan
értékesítésével  kapcsolatosan,  véleménye  szerint  is  egy  jó  előterjesztés.  Úgy  gondolja,  hogy
Képviselő úr összekeverte a bevonást és a kivonást, hiszen a bevonás jelen esetben a belterületbe
vonásra  vonatkozott,  amelyből  az  anyagban  egy van,  míg  a  kivonás  a  törzsvagyonból  történő
kivonásra vonatkozott, ebből volt tizenöt. Nem gondolja, hogy a Képviselő úr által említett „mutyi”
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ilyen típusú ingatlanok esetében feltételezhető lenne, annál is inkább mivel a területek jogi státusza
nem változik, továbbra is a város tulajdonában maradnak. 
Ami  a  Vasgyári  Piacot  illeti,  úgy gondolja,  hogy az  a  lakóközösség  egy színvonalasabb  piaci
kiszolgálást érdemelne. Nem csak ezen kell azonban változtatni, nem csak a kereskedelmi ellátás
színvonala  kell,  hogy  emelkedjen.  Nagyon  fontos  hogy  azokat  a  közbiztonságot  javító
intézkedéseket,  amelyeket az Újgyőri főtér és a Számozott  utcán zajlanak, azt  konzekvensen és
következetesen a kettő között lévő piac területén is tovább tudják vinni. Át kívánják alakítani a
teljes piac közbiztonsági és rendészeti politikáját, felszámolva például az illegális cigaretta árusítást,
melynek érdekében sokkal szigorúbban fognak ellenőrizni. Azt szeretnék elérni, hogy a piacra járás
jó érzés legyen a lakosok számára. 

Kiss  Gábor  alpolgármester:  Nagy-Korsa  Judit  képviselő  asszonynak  megjegyzi,  hogy
valószínűleg nem értette meg az előterjesztés lényegét, hiszen itt egy jogszabályi kötelezettségnek
kell  megfelelni.  A  Társulási  ülésen  elfogadott  Alapító  Okiratban  fogják  a  feladatokat  jobb
finanszírozással, közösen tovább vinni a jogszabálynak megfelelő módon, így több pénz áll majd
rendelkezésre, amelyből jobban finanszírozható majd az ellátás. Megjegyzi, hogy most is a Miskolc
Környéki Társulás látja el ezeknek a feladatoknak a nagy részét úgy, hogy a Miskolci Egyesített
Intézményen  keresztül  valósulnak  meg  a  szakmai  feladatok.  Kiegészítésként  elmondja,  hogy
szívesen ad további tájékoztatást Képviselő asszony számára, ha úgy gondolja. 

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  Munkájukat  a  város  fejlesztésével  és  közszolgáltatásával
kapcsolatos napirendek tárgyalásával folytatják. 

3. napirend: Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Településszerkezeti Tervének (TszT) és a
Miskolc Megyei Jogú Város Építési Szabályzatáról (MÉSZ) szóló 21/2004. (VII.
6.) önkormányzati rendeletének módosítására

7. sürgősségi napirend: Javaslat az MVK Zrt.-nek a 2008-2013-as időszak vonatkozásában a
Közszolgáltatási  Szerződés  teljesítéséből  fakadó  bevételekkel  nem
fedezett költségeinek elfogadása tárgyában

8. sürgősségi napirend: Javaslat  a  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  területére  vonatkozó
Parkoltatási közszolgáltatási és üzemeltetési szerződés módosítására

9. sürgősségi napirend: Javaslat  Miskolc  vállalkozásfejlesztési  és  befektetés-ösztönzési
programjáról  szóló  32/2008  (XI.26)  önkormányzati  rendelet
módosítására és a Jásztej Kft. részére beruházásfejlesztési támogatás
odaítélésére 

15. sürgősségi napirend: Javaslat  Miskolc  város  környezetvédelmi  jövőképéhez  kapcsolódó
döntések meghozatalára című előterjesztés

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri az előterjesztéseket véleményező bizottságok álláspontjainak
ismertetését. 

Bizottsági vélemények:
 Jogi,  Ügyrendi  és  Közbiztonsági  Bizottság:  a  meghívó  szerinti  3  napirendi  pontot

többségében támogatta, a sürgősségi 9. napirendet egyhangúlag támogatta. 
 Városgazdálkodási és -üzemeltetési Bizottság: a meghívó szerinti 3. napirendet tárgyalta,

és a rendeletmódosítást és a határozati javaslatot is támogatta. 
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Dr. Kriza Ákos polgármester: A napirendek felett  megnyitja a vitát.  Hozzászólásra jelentkező
képviselőknek adja meg a szót. 

A vitában hozzászólók:

Dr. Tompa Sándor:  Tájékoztatja Polgármester urat, hogy Dr. Kiss János előző felszólalása alatt
jelezte, hogy ügyrendi felszólalást kíván tenni, nyilván a technika lassabban dolgozott. 
Az SZMSZ 27.§ (2) pontja, azaz személyes érintettség alapján szeretett volna ügyrendi felszólalást
tenni. Hangsúlyozni szeretné,  véleménye szerint nem igaz,  hogy volt idejük áttanulmányozni az
előző  este  kiküldött  anyagokat.  Visszautasítja  a  személyével,  illetve  képviselői  munkájával
kapcsolatos állításokat. 

Novák Józsefné: Fontosnak tartja, hogy az észak-magyarországi régióban legyen egy olyan tejipari
cég, amely tőkeerős, megbízható és jó terméket gyárt. Emlékezetes, hogy mennyi probléma volt a
Minna céggel, és jogutódjával a Milknettel,  amely például óriási közmű tartozást halmozott fel.
Nagyon fontos, hogy a Jásztej megjelenésével munkahelyeket is teremtenek. Külön öröm, hogy a
cég miskolci kötődésű termékekkel is szeretne megjelenni a piacon. 

– Az ülést Dr. Kiss János alpolgármester vezeti -

Pakusza  Zoltán:  A tejipari  céggel  kapcsolatosan  megjegyzi,  a  Jobbik  Frakció  is  üdvözli  az
előterjesztést,  hiszen  alapvetően  a  Jobbik  sikere  is  benne  van,  nem  elvitatva  természetesen  a
városvezetés  munkáját.  2013  májusában  ő  volt  az  első  miskolci  önkormányzati  képviselő,  aki
foglalkozott a tejgyár problémájával. Nagyon szomorú azonban, hogy csak tegnap este kapták meg
az előterjesztést. Akár egy rendkívüli Közgyűlést is megért volna a téma. Kérdései a következők
lennének, mi történik akkor, ha a beígért 500 milliós fejlesztés nem valósul majd meg, az előző
cégek által felhalmozott közműtartozást ki fogja kiegyenlíteni, ezt vállalta az új cég vagy sem, az
előző cégek ellen, akik a várost megkárosították indul-e valamilyen fajta felelősségre vonás? Az
alapján, ami a kiküldött anyagban benne van a Jobbik Frakció támogatni fogja az előterjesztést. 

Dr.  Tompa  Sándor:  Ebben  a  város  működését  érintő  csomagban  egyetlen  olyan  anyag  van,
amelyet  időben  megküldtek  a  Testület  számára,  ez  a  településszerkezeti  tervről  szól,  amelyről
Nehéz  képviselő  úrnak  is  az  volt  a  véleménye,  hogy  nehezen  lehet  benne  tájékozódni.  Soós
képviselő úr is azon a véleményen volt, hogy a régebbi miskolci lakosok nyilván jobban el tudnak
igazodni  az  ábrákon.  Ezeket  ő  is  csak  megerősíteni  tudja.  Egy több mint  harminc  változtatást
bemutató településszerkezeti terv megismerésére – úgy gondolja –, több idő szükséges. Az MVK
Zrt.-vel  kapcsolatban  kérdezi,  miért  most  kerül  módosításra  a  közszolgáltatási  szerződés  ezen
pontja? A korrekció kapcsán megtudták, hogy rendezni kell a cég helyzetét, de továbbra sem érti,
hogy miért most történik ez. 

Nagy-Korsa  Judit:  A  Jásztejjel  kapcsolatos  előterjesztésnek  mindenki  örülhet,  hiszen
munkahelyeket teremt, mégis valami furcsa dolgot vett észre. Azt írják, hogy a cég már befizette a
47 milliós  vízközmű fejlesztési  hozzájárulást,  de ha nem adják meg nekik a  62 millió  forintos
támogatást, akkor nem valósulhat meg a beruházás. Kérdezi, hogy amennyiben nem valósul meg a
beruházás, akkor ezt a vízközmű fejlesztési hozzájárulást vissza kell fizetni? 

– Az ülést Dr. Kriza Ákos polgármester vezeti -

Dr. Kriza Ákos polgármester: Tájékoztatja Képviselő asszonyt, hogy nem kell visszafizetni.
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Dr.  Tompa  Sándor:  Folytatja  előző  gondolatmenetét  az  MVK  Zrt.-vel  kapcsolatosan.  A
szakszervezetek jogos követeléseire is gondolni kellene most, mikor a közszolgáltatási szerződésből
eredő kötelezettségeket teljesíti a város. 

Személyeskedő megjegyzést tesz a Holding vezetőjére. 

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  Kéri  Képviselő  urat,  hogy  legyen  szíves  tartózkodni  mások
minősítésétől a jövőben. Soós Attilának adja meg a szót. 

Soós Attila:  A Jásztejjel kapcsolatos előterjesztés egy olyan emblematikus eleme Miskolc város
jelenlegi  gazdaságfejlesztési  politikájának,  mely  egyben  megtestesíti  mindazokat  a
gazdaságfejlesztési  elveket,  amelyeket  a  FIDESZ-KDNP  képvisel.  A  tejipar  egy  komoly
gyökerekkel rendelkező iparág volt ebben a városban, a városvezetés mindig is próbált ennek az
iparágnak  a  helyzetén  javítani,  és  úgy gondolja  ez  a  tulajdonosváltás  lesz  a  kulcs.  Nem csak
munkahelyeket  teremtenek  ezzel,  hanem  gyarapítja  majd  a  város  bevételeinek  számát.  Az  új
tulajdonos múltja lehet a garancia arra, hogy a megállapodásban foglaltakat mindkét fél tartósan
garantálni tudja, és a dolgozók számának későbbi – több mint duplájára – emelését követően egy
erős, országosan is meghatározó jelentőségű tejipari cége lesz a városnak. Az MVK Zrt. kapcsán
elmondja – ahogy Polgármester úrtól elhangzott –,  remélik, hogy a dolgozók helyzete mindenki
számára megnyugtatóan rendeződni fog. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megállapítja, hogy nincs több hozzászólásra jelentkező képviselő, a
napirendek feletti vitát lezárja. 
Tájékoztatja a testületet, hogy a 9. napirendhez kapcsolódó rendelet megalkotásáról kell dönteni,
melyhez módosító indítványt nyújtott be. Kéri, hogy elsőként erről szavazzanak. 

A Közgyűlés 22 igen, 0 nem szavazattal, 3 tartózkodás mellett
elfogadta az előterjesztői módosító indítványt.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, hogy most a rendelettervezetről szavazzanak, figyelemmel a
módosító indítvány kapcsán hozott döntésre. 

A Közgyűlés 24 igen, 0 nem szavazattal, 2 tartózkodás mellett
megalkotta  a  32/2015.  önkormányzati  rendeletét Miskolc
vállalkozásfejlesztési  és  befektetés-ösztönzési  programjáról
szóló 32/2008. (XI.26.) számú rendelet módosításáról. 

/A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi/

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester: Az  önkormányzat  és  szerveinek  működésével kapcsolatos
napirendek tárgyalásával folytatják munkájukat.

10. sürgősségi napirend: Javaslat a Salkaházi Sára Miskolc Programmal összefüggő nyilatkozat
elfogadására

11. sürgősségi napirend: Javaslat  a  Közgyűlés  utólagos  tájékoztatására  és  a  halaszthatatlan
önkormányzati ügyekben meghozott polgármesteri döntések utólagos
jóváhagyására
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13. sürgősségi napirend: Javaslat  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Polgármesteri  Hivatala
Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítására

14. sürgősségi napirend: Javaslat a Közgyűlés állandó bizottságai összetételének módosítására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megnyitja a vitát  a napirendek felett.  Hozzászólásra jelentkező
képviselőknek adja meg a szót.

A vitában hozzászólók:

– A Fidesz-KDNP Frakció tagjai kivonulnak az ülésteremből. -

Jakab Péter: Elmondja, hogy a Fidesz kezdi magát belelovalni a saját maga által indított politikai
hisztériakeltésbe, ennek részeként most nyilatkozattal akarják megvédeni a Salkaházi Programot.
Véleménye szerint ezzel egy célja van a pártnak, hogy eltereljék a figyelmet a valós problémákról,
hogy az ígért közbiztonság és életszínvonal javulásból semmi nem teljesült, képtelenek rendezni a
béreket, tönkreteszik az egészségügyi ellátást. Úgy véli, hogy nem a Jobbiktól kell megvédeni a
nyugdíjasokat, hanem a Fidesztől. Nem a Jobbikkal kell harcolni, hanem azokkal a bűnözőkkel,
akik napi szinten életveszélyesen terrorizálnak nyugdíjasokat Miskolcon.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri Képviselő urat, hogy próbáljon valamilyen szinten közelíteni a
globális probléma felől a miskolci problémákra, mert már végképp nem a napirendek témájában
szólal fel.

Jakab  Péter: Hangsúlyozza,  hogy  ma  Miskolcon  nagyon  sok  nyugdíjast  életveszélyesen
terrorizálnak,  akiket  nem nyilatkozatokkal  kell  megvédeni,  hanem ki  kell  menni  a  helyszínre,
cselekedni kell és rendel kell tenni. Nyilatkozni arról kellene, hogy megvédik a nyugdíjasokat, nem
a Salkaházi Programot. A nyugdíjasokat kell megvédeni attól a politikától, amely ide juttatta őket,
kiszolgáltatottá tette őket. 

– A Fidesz-KDNP Frakció tagjai visszaérkeznek az ülésterembe. -

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megjegyzi, hogy érdekes perspektívából láthatták Miskolc jövőjét.

Nagy-Korsa Judit: Véleménye szerint a Salkaházi Programot nem kell  megvédeni.  Úgy tűnik,
hogy valóban elindult egy szociális program irányába, amelynek nagyon örül. Még jobban örülne
annak,  ha  bekerülhetnének  azok  a  60.  életévüket  betöltött  emberek  is,  akik  jelen  pillanatban
rehabilitációs ellátásban részesülnek, mert ők azok, akiknek 34 ezer forintos havi jövedelemből kell
megélniük. Biztos abban, hogy aki 60 éves, és sikerül rehabilitálni – újra munkaképessé tenni –
nagyon  minimális  eséllyel  juthat  csak  munkához.  Tehát  nagyon  rászorulnának  erre  a  10  ezer
forintra. 
Kérdése – amit hónapokkal ezelőtt feltett –, hogy a személyi riasztók és ajtóékek közbeszerzési
pályázatát ki nyerte, ki a beszállító, hányan pályáztak és mennyiért.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, hogy a gazdálkodással kapcsolatos kérdésre válaszoljanak,
mert semmiféle titok nincs ebben.

Kovácsé Fecz Csilla: Közbeszerzés során a Globál Export Import nyújtotta be a legkedvezőbb
ajánlatot, így ez a cég nyerte meg az ajtóékek és riasztóknak az eljárását. Az összeg kapcsán most
nem tud pontos adatot mondani, utána fognak nézni és tájékoztatják Képviselő Asszonyt.
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Dr. Kriza Ákos polgármester: Köszöni Kabinetvezető Asszonynak a tájékoztatást.

Molnár  Péter: A  FIDESZ-KDNP  képviselői  büszkék  arra,  hogy  a  Salkaházi  Programot
megvalósították Miskolcon, és arra is, hogy tovább is vitték. Elsőként Miskolcon valósult meg egy
olyan komplex program, amely valóban figyel  az emberekre,  a szépkorúakra,  akik évtizedeken
keresztül  a  városért  dolgoztak.  A  program  az  egyszeri  juttatás  mellett  kiegészült  kulturális
programokkal,  amelyekről  szintén nagyon pozitívak a  visszajelzések.  Ezeken a rendezvényeken
Polgármester Úr is rendszeresen részt vesz, ilyen módon is kommunikálva a miskolci idősekkel.
Ebben az évben egy nyugdíjas-védelmi programmal is kiegészült, melynek keretében megkaphatták
az ajtóéket, illetve a személyi riasztót. A mai ülésen egy nyilatkozatot terjesztettek a Közgyűlés elé.
Azért van szükség erre az egyértelmű és világos nyilatkozatra, mert a Salkaházi Sára Programot itt
Miskolc városában sajnos az ellenzék részéről támadások érték a bevezetése óta. Úgy gondolja,
bebizonyították, hogy ez nem egy kampányfogás volt, hiszen az idei nem egy választási év volt,
mégis a költségvetésben áldoztak rá, melyet jövőre is meg fognak tenni, továbbra is fent kívánják
tartani és működtetni. Azért van tehát szükség erre a nyilatkozatra, mert támadások érték és érik a
programot és a programban részt vevő idős embereket. Az ellenzéknek természetesen lehetősége és
dolga is, hogy a kormányoldalt kritizálja, tehát nem ez volt a fő ok, hanem hogy egy emberként
szeretnének kiállni a programban részt vevő szépkorú miskolci nyugdíjasok mellett.

– Az ülést Dr. Kiss János alpolgármester vezeti -

Pakusza Zoltán:  Egy idézettel  kezdi  hozzászólását.  Továbbra sem érti  miért  kell  megvédeni  a
programot, hiszen a Jobbik minden egyes részét megszavazta. Kéri,  hogy keressék ki a korábbi
jegyzőkönyvekből, hogy mikor támadták a programot. Úgy gondolja, hogy ezzel a nyugdíjasokat
negatív  irányba  akarják  manipulálni.  Elhangzott  hogy politikamentes  az  ajtóékek kiosztása.  Az
előző ülésen Bartha György képviselő úr felvetette,  hogy többen megkeresték emiatt,  akkor azt
mondták,  hogy  ez  egy  külön  kezdeményezés  volt.  Ha  közpénzen  vannak  ezek  az  eszközök
vásárolva akkor minden képviselőnek részvételt kellene biztosítani. 

Badány  Lajos: Alaptalannak  tartja  ezeket  a  vádakat.  Az  elfogadásra  javasolt  nyilatkozatot
propaganda fogásnak minősíti.  Kéri,  hogy hagyják abba az időskorúak szavazatszerzés céljából
történő  megtévesztését.  Megemlíti,  hogy  korábban  a  városvezető  kormánypárt  egyik  vezetője
lenézően nyilatkozott az idősekről, az erről készült hanganyag a birtokukban van.

Dr. Tompa Sándor:  Felveti,  hogy talán ez a nyilatkozat  egy bizonyos fajta  elbizonytalanodást
jelent a városvezetés részéről.  Egyetért  azzal hogy az időskorúakat segíteni kell.  Úgy gondolja,
hogy talán a közvélemény-kutatások alapján, így karácsony előtt valamiféle jelzést kaptak, hogy
meg  kell  erősíteni  a  szándékukat.  Miért  nem jutott  eszükbe,  hogy a  miskolci  szegényekről  és
rászorulókról gondoskodjanak, vagy miért nem érzik szükségesnek megerősíteni azt, hogy továbbra
is  gondoskodnak  a  vízszolgáltatásról,  vagy  miért  nem  jutott  eszükbe  megerősíteni  azt,  hogy
biztosítani fogják a közösségi közlekedést, és ehhez kapcsolódóan miért nincsen nyilatkozat arról,
hogy tiszteletben fogják tartani  a  munkavállalók jogait?  Mi a  magyarázata  annak,  hogy csak a
Salkaházi Programot kell megerősíteni? Feltételezi, hogy talán negatívak a visszajelzések a politikai
munkájukkal kapcsolatosan. 

– Az ülést Dr. Kriza Ákos polgármester vezeti -

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester: Válaszként  elmondja,  hogy  Tompa  képviselő  úr  munkájával
kapcsolatosan voltak negatívak a visszajelzések. 
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Dr. Kovács László: Az előterjesztés tartalmi részével kapcsolatosan elmondja, hogy a mai vitában
elhangzottak,  ahogyan  a  Jobbik  és  Tompa  képviselő  úr  reagáltak  az  előterjesztésre,  már  az
nyomatékosan alátámasztja a szándékot. Kiderül, hogy ki az aki, ezt a programot politikai célokra
használja  fel.  Pakusza  képviselő  úr  azt  mondta,  –  és  ezt  is  ki  lehet  keresni  a  korábbi
jegyzőkönyvekből  –  hogy  csupán  politikai  haszonszerzésre  fogja  használni  a  városvezetés  a
Salkaházi  Programot.  Az  elmúlt  héten  a  városvezetés  és  a  Frakció  miskolci  nyugdíjas
szervezetekkel,  klubokkal  találkozott.  Tudatosan  nem  csak  jobboldali  szervezeteket,  hanem az
egész város tekintetében meghívtak évtizedek óta a bal oldalhoz tartozó nyugdíjas szervezeteket is,
mert  kíváncsiak  voltak  az  őszinte  véleményükre,  támogatásukat  és  együttműködésüket  nagyon
fontosnak tartják.  Méltatlan ez a  támadás,  amelyet  a  Jobbik elkövetett,  és  nehezményezi,  hogy
mindeddig nem kértek elnézést a miskolci nyugdíjasoktól, mert az erőt az mutatná meg igazán, ha
bocsánatot tudnának kérni. Sajnos ez nem történt meg. 

Pakusza  Zoltán:  Szeretné  pontosan  idézni  mit  mondott  a  Kovács  képviselő  úr  által  említett
vitában. Azt mondta, nehogy a városvezetést az a vád érje, hogy pártpolitikai célokra használják fel
a Polgármester úr által kiküldött a születésnapi köszöntőt, ezért javasolta, hogy az üdvözleten az
aláírás inkább Miskolc Város Közgyűlése legyen. A várost szerette volna ezzel védeni. Kéri, hogy
nézzenek utána annak, hogy a Salkaházi Program részeit megszavazta-e a Jobbik vagy sem. Ha a
program bármely részét nem szavazták meg, akkor vállalja a bocsánatkérést, ellenkező esetben ő
várja el ugyanezt.

Dr. Kriza Ákos polgármester:  Képviselő úrnak megjegyzi, nem elég megszavazni a programot,
hanem úgy is kell viszonyulni hozzá a jövőben. 

Dr. Nánási-Kocsis Norbert:  Polgármester úrral egyet ért. Összefoglalja mi történt a vita alatt. A
Jobbik  kigúnyolta  és  kinevette  azokat  az  embereket,  akik  35-40  évet  dolgoztak  a  városért,  a
tisztességben megőszült  embereket.  Fontosnak tartja  elmondani,  hogy azok a nyugdíjasok, akik
magukra nézve sértőnek találták a megjegyzést, tüntetést tartottak a Jobbik székháza előtt. A Jobbik
az  MSZP-vel  karöltve  dolgozik,  sem  ajtóéket,  sem  riasztót  nem  adtak  senkinek,  pedig  nekik
ugyanúgy van képviselői keretük, mint a FIDESZ-KDNP Frakció tagjainak. Ismét szeretné felhívni
azoknak figyelmét, akik a miskolci nyugdíjasokkal élcelődnek, hogy kérjenek bocsánatot miskolci
nyugdíjasaitól, mert ők nem ezt a bánásmódot érdemlik. 

Bartha György: Véleménye szerint valótlant állított Nánási képviselő úr. A körzetében a közösségi
rendőrökkel együtt több mint 40 nyugdíjasnak ajtóéket és nyakba akasztható riasztót osztottak ki
még nyáron, mielőtt a városi program beindult volna. 

Szilágyi Szabolcs: Leszögezi, hogy a nyugdíjasoknak szánt juttatásokat mind támogatták. Amiket
állítanak az köszönőviszonyban sincs szerinte a valósággal. 

– A Fidesz-KDNP Frakció tagjai kivonulnak az ülésteremből. -

Jakab Péter:  Szintén az a véleménye, hogy a városvezető frakció nem érti a lényeget. A Jobbik
azért szavazta meg a Salkaházi Programot, mert fontosnak tartják azt az alapgondolatot, hogy az
idős emberekről gondoskodni kell. Aki valóban gondoskodni akar az idősekről, az nem szakítja szét
a családjaikat, nem zavarja el megalázó bérekkel a gyermekeiket, figyelembe veszi azok bérét és
lehetőségeit  a  városban.  Akinek  a  szavazatvásárlás  a  célja,  az  megelégszik  a  tízezer  forint
biztosításával.  A nyugdíjasok nem megvásárolhatóak, ezt  az ő nevükben kéri  ki.  Hangsúlyozza,
hogy a Jobbik támogatta a Salkaházi Programot. Jelzi, hogy nem elég nyilatkozgatni, hanem ki kell
menni a terepre és dolgozni kell, mert a képviselők ezért kapják a fizetésüket, ezzel bízták meg őket
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a választók.

– A Fidesz-KDNP Frakció tagjai visszaérkeznek az ülésterembe. -

Dr.  Tompa  Sándor: Körvonalazódik,  hogy  Kriza  polgármester  úrral  ugyanazokat  a  padokat
koptatták, csak úgy tűnik, hogy Európa másik részén. 

(Dr. Kriza Ákos polgármester megvonja Képviselő úrtól a szót, tekintettel arra, hogy nem a
napirendhez kapcsolódón szólt hozzá.)

Földesi Norbert: Frakciója nevében is bocsánatot kér a nyugdíjasoktól azért,  ami itt zajlik már
hónapok óta. Ez a harmadik Közgyűlés, amin Salkaházi Program kapcsán megy a vita. Nem érti,
hogy az, ami a Jobbik és Fidesz között bontakozik ki a témában, miért kell a Közgyűlés keretein
belül megtenni. Megjegyzi, hogy az MSZP-s városvezetés idejében kétszer nyerte el az „Idősbarát
Önkormányzat”  címet,  megduplázódott  a  nyugdíjas  klubok száma a  városban,  nem hívták  ki  a
médiát,  amikor  átadtak  bármit  is.  Miskolc  abban  a  nyolc  évben  –  amikor  az  MSZP volt  a
városvezető párt – tette a dolgát. Frakciója nevében elmondja, hogy azokat az elvek, ideológiák,
melyek a Salkaházi Programról szólnak, támogatják, néhány eszközt nem, de az alapokban igen.
Abba  viszont  ne  kérjék  támogatásukat,  hogy  részt  vegyenek  ebbe  a  „kutyakomédiában”.
Hangsúlyozza, hogy az MSZP Frakció az elvet támogatja, ebben a szavazásban nem fognak részt
venni.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megállapítja, hogy nincs több hozzászólásra jelentkező képviselő, a
napirendek feletti vitát lezárja. 
Bejelenti, hogy a nyílt ülésre felvett napirendek tárgyalásának végére értek.  A zárt ülésre felvett
napirendek tárgyalásával folytatják munkájukat, ennek megfelelően zárt ülést rendel el. 
Megkéri a vendégeket és a sajtó képviselőit, hogy hagyják el az üléstermet.

A zárt ülésről külön jegyzőkönyv készül.

– A zárt ülést követően a nyílt üléssel,
a Közérdekű bejelentésekkel, hozzászólásokkal folytatják munkájukat. –

– Az ülést Dr. Kiss János alpolgármester vezeti. -
Hozzászólók:

Fodor Zoltán: Felveti, hogy néhány évvel ezelőtt négy műfüves pálya épült a város különböző
területein, melyek közül az egyik a választókerületében, a Pattantyús utcán található, ahol a terület
őrzése  nem  megoldott.  Az  iskola,  mint  objektum  a  városhoz  tartozik,  melynek  fenntartója  az
MKMK.  Az  iskola  hétvégén  zárva  van  –  őrzés  hiánya  miatt  –,  így  a  kerítésen  átmásznak,
tönkreteszik  a  palánkot,  a  védőhálót.  Egy évvel  ezelőtt  több  mint  1  millió  forintot  költöttek  a
rendbetételre,  de  hangsúlyozza,  hogy  az  őrzés  nem  oldódott  meg.  Javaslata,  hogy  a
közmunkaprogram keretén belül alkalmazzanak két főt hétvégi őrzésre (szombat és vasárnap nyitni,
zárni a kaput). Úgy véli, hogyha folyamatos lenne az őrzés, akkor nem tennék tönkre a pályát. Kéri
a  városvezetés  segítségét,  hogy oldják  meg  közösen  az  őrzést,  hogy ne  kelljen  minden  évben
milliókat rákölteni a pályákra.
Elmondja,  hogy  a  választókerületében  folyó  ügyek  kapcsán  nagyon  nagy  segítségére  voltak  a
Hivatal  munkatársai,  a  város  cégeinek  dolgozói.  Sokan  segítették  munkáját,  melyet  ezúton  is
megköszön.
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Az  MSZP Frakció  nevében  kellemes  karácsonyi  ünnepeket  és  boldog  újévet  kíván  a  Hivatal
valamennyi dolgozójának.

Dr.  Kiss  János  alpolgármester: Köszöni  a  Hivatal  dolgozói  nevében  is  a  jókívánságokat.
Közterületek kapcsán elmondja, hogy egyetért a felvetéssel. Amely ingatlanok már körbe vannak
kerítve, azoknak a nyitását-zárását meg kell szervezni. A nyugat-európai urbanisztikai szokások is
ennek az igényét támasztják alá, az elkerített területeket valóban érdemes minden reggel kinyitni és
este bezárni. Amelyek pedig nincsenek elkerítve, azok esetében érdemes lenne megnézni, hogy kell-
e alkalmazni kerítést. Megvizsgáltatja Képviselő úr felvetését és megpróbálnak megoldást találni
mindegyik esetre.

Bartha György: A Bartók Béla utca 69. számú MIK-es ingatlan sorsa felől érdeklődik. Az ott lakók
nagyon megkeserítették a környéken élők életét. Már több lakás kiüresedett, kérdése, hogy azoknak
mi  lesz  a  sorsa,  ha  az  az  egy lakó  is  elköltözik.  Kérdése,  hogy mi  a  város,  a  MIK terve  az
ingatlannal.  Másik  kérdése  a  MIVÍZ  részére  szól.  Több  probléma  van  a  Bródy  Sándor  utcai
társasházak vízvételezésével. Össze vannak kötve a lejjebb lévő területekkel – Homok utca –, ezért
ha ott valamilyen munkálatok folynak, akkor a Bródy utcában nincs víz. Kéri, kérdezi Igazgató urat,
hogyha lehetőség van rá, akkor jövőre ez ki lehet-e váltani, át lehet-e kötni a Bródy utcát, hogy az
ivóvíz-vételezés más irányból történjen.

Dr.  Kiss  János  alpolgármester: Kérdezi  Üszögh  Lajos  igazgató  urat,  hogy tud-e  reagálni  az
elhangzottakra, amennyiben igen, megadja neki a szót.

Üszögh  Lajos: A Bródy  Sándor  utca  környékének  műszaki  állapotát  meg  fogják  vizsgálni.  A
környéken  lévő  vízvezetéket  a  nyomviszonyoknak  megfelelően  lehet  hasznosítani,  szeretnék
megtartani a területen lévő nyomást, vélhetően van megoldás erre. Az, hogy beruházás igényes-e, és
ha igen, milyen mértékű, azt külön írásban fogják jelezni Képviselő úrnak.

Dr.  Kiss  János  alpolgármester: Köszöni  a  választ.  A Bartók  utca  69.  számmal  kapcsolatban
írásban kap Bartha képviselő úr választ.

Dr. Kovács László: A Bagolyvár építkezésének állapota reménykeltő, gőzerővel zajlik a munka. Az
építkezéssel  kapcsolatosan  múlt  hét  folyamán  volt  lakossági  fórum  az  Ady  Endre
Szabadidőközpontban, több hasznos észrevétel elhangzott. Felvetődött az a közlekedési probléma
is,  amelyet  már  említett  Közgyűlések  alkalmával,  hogy a felső-majláthi  közlekedési  csomópont
közvetlen környezetében – ahol Berekaljára megy a bekötőút –, ott a villamos sínek mellett fut a
járda. Nagyon sok gyermek is jár a környéken – általános iskola miatt –, és ugyan zebra van, de
nincs közlekedési jelzőlámpa, így kifejezetten balesetveszélyes a közlekedés. A kérése az volt, és
most is az, hogy telepítsenek a területre egy közlekedési jelzőlámpát, de legalább egy „villogó sárga
lámpát”, hogy felhívja a figyelmet a fokozott közlekedési veszélyre. 
A Fidesz-KDNP nevében is csatlakozik Fodor képviselő úrhoz, és nemcsak a Hivatal dolgozóinak,
hanem a város egész lakosságának boldog karácsonyt és újévet kíván.

Dr. Kiss János alpolgármester: Meg fogják vizsgálni a jelzőlámpa kihelyezésének ügyét.

Szilágyi Szabolcs: Több, választókerületét érintő problémáról szeretne beszámolni.
A Szentgyörgy utca 36. számnál volt egy buszmegálló, ami már évek óta használaton kívül volt,
elbontásra került – ezúton is köszöni az illetékeseknek. A probléma az, hogy a buszmegállóban volt
egy reklámtábla, ezt most a 36. szám közvetlen közelébe tették, így túl közel van az erkélyhez,
másrészt  pedig  azt  a  területet  a  lakók  szerették  volna  hasznosítani,  parkosítani.  Kéri,  hogy
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vizsgálják meg annak a lehetőségét, hogy arrébb lehet-e tenni a táblát.
Az Ifjúság út 14. szám előtt van egy mozgássérült parkolótábla, amelyen két rendszám szerepel. A
lakók elmondása szerint  ezt  a  két  személygépjárművet  már  eladták,  nem parkolnak ott,  de  így
foglalja a helyet.
Az Ifjúság 8-10. szám közötti útszakasz le volt zárva – ez a Szemere Szakközépiskola bejáratánál
van –, most tábla tiltja a ráhajtást. Lakók kérése, hogy vizsgálják meg annak a lehetőségét, hogy a
dombon felfele lehetne-e egyirányúvá tenni az útszakaszt. 
A Sályi utcában, a Mandulás sétány végén nemrégiben elkészült – Európai Uniós finanszírozásból –
egy  játszótér,  ami  kültéri  fitneszgépekkel  is  rendelkezik.  Ezt  már  megrongálták,  kéri  a  gépek
pótlását.

– Az ülést Dr. Kriza Ákos polgármester vezeti. -

Nagy-Korsa Judit: Két kérdésére szeretne választ kapni. 
Lehet-e  tudni,  hogy Miskolcon minden pedagógus,  egészségügyi  dolgozó és rendőr megkapta-e
időben  a  december  havi  fizetését,  a  túlmunkáért  járó  pénzét.  Elsősorban  a  pedagógusokkal
kapcsolatban érdeklődik.  Mára a  PDSZ demonstrációt  szervez a  KLIK elé,  nemcsak a  mostani
drámának a kapcsán, hanem az oktatáspolitikával kapcsolatos elégedetlenségüket fejezik majd ki.
Deák-Bárdos  képviselő  urat  is  érintené  a  téma  (aki  nincs  jelen  ma  a  Közgyűlésen),  ami  a
nemrégiben  a  Roma  Nemzetiségi  Önkormányzat  Közmeghallgatásán  elhangzott.  A Számozott
utcákban élők és a lyukóiak panaszkodtak a közvilágítás hiánya és a lyukói buszjáratok zsúfoltsága
miatt. Ez utóbbi végett a gyerekek az iskolában olyan engedmény kaptak, hogy 8 óra 10 percre
érhetnek be, mert képtelenség időben megérkezni. Kérdése, hogy történt-e intézkedés az ügyben,
mert nem akkor hangzott el először a két panasz.

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester: Válaszában  elmondja,  hogy  aki  a  várostól  kapja  a  fizetését,
mindenki  időben  megkapja.  Az  államtól  utalt  fizetések  kapcsán  nem  jeleztek  panaszt  az
Önkormányzatnál.

– A Fidesz-KDNP Frakció tagjai kivonulnak az ülésteremből. -

Jakab Péter: A miskolciak megélhetési problémáiról kíván beszélni. Kéri a Fideszes képviselőket,
hogyha érdekli őket a téma, ne vonuljanak ki, tegyenek kivételt. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri Képviselő urat, hogy térjen a tárgyra.

Jakab Péter: A Fidesz 2010-ben azt ígérte, hogy javulni fog a közbiztonság és az életminőség.
Azóta  eltelt  öt  év,  és  a  Fidesz Frakció  vezetője  egy televíziós  vitaműsorban azt  mondta,  hogy
„amióta a Fidesz-KDNP vezeti Miskolcot,  minden egyre jobb a városban, több munkahely van,
több jövedelem marad az emberek zsebében és  a  közbiztonság is  jobb,  nemcsak a  statisztikák,
hanem  a  miskolciak  szerint  is”.  Azt  viszont  nem teszik  hozzá  mindehhez,  hogy  9  ezer  fővel
csökkent  a  lakosságszám,  tehát  ebben  a  városban  nem  a  munkahelyek  száma  nőtt,  hanem  az
elvándorlóké. Kérdezi, hogy lehet-e akkor jó közbiztonságról beszélni, amikor személyi riasztót és
ajtóéket kell kiosztani az embereknek. Súlyos kérdésekről van szó, és véleménye szerint ebben a
helyzetben  felelőtlenség  az,  amit  a  Fidesz  tesz.  Kivonulnak  azért,  mert  kimondta  az  igazat  a
szemükbe,  ezért  nem  szimpatikus.  Kifejti,  hogy  senki  nem  teheti  meg,  hogy  kivonul  a
munkahelyéről, ha nem szimpatikus valaki, csak a Fidesz. 
A  Jobbik  frakció  nevében  kellemes  és  szeretetteljes  karácsonyi  ünnepeket  kíván  minden
miskolcinak.

– A Fidesz-KDNP Frakció tagjai visszaérkeznek az ülésterembe. -
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Dr. Kriza Ákos polgármester: Válaszában elmondja, hogy valóban 5 ezerrel több a munkahely
Miskolcon. Az iparűzési adóbevétel jelentősen nőtt a városban, ami azt jelenti,  hogy a cégek, a
munkáltatók  aktivitása  is  jelentősen  fokozódott.  Mindez  azt  jelenti,  hogy  a  városnak  sokkal
nagyobbak  a  gazdasági  lehetőségei.  Aki  Miskolcon  nyitott  szemmel  jár,  az  látja,  hogy milyen
változás van, hogy mennyi eredmény történt a közbiztonság fokozása és erősítése irányában. 
Belegondolva, hogy ki hogyan sérteget és milyen cselekedeteket tett az elmúlt időszakban, akkor
megérthető, hogy miért vonul a Fidesz-KDNP Frakció. Ezt Jakab képviselő úr is tudja, hiszen ő
sértette  meg  a  nyugdíjasokat,  azáltal,  hogy  megvásárolhatóknak  minősítette  őket,  és  bulizgató
nyugdíjasokról beszél.
A mostani napirend utáni felszólalásában sem volt egyetlen egy, a város közérdekéhez csatlakozó
kérdéskör.

Novák Józsefné: Választókerületében nagyon sok helyen kellene gallyaznia a fákat az ÉMÁSZ-
nak,  amit  többszöri  felszólítás  ellenére  sem  tesznek  meg.  Név  szerint  is  felsorolja  az  érintett
területeket: Bánfolyás utca, Vajda utca, Tömörkény utca, Kondor Béla utca, Batsányi úti Óvoda és
környéke, valamint a tanműhely. A hideg beálltával a gallyak letöredeznek a vezetékre, amik így
könnyen eltörhetnek. Kéri, hogy előzzék meg a bajt, hogy ne legyen ebből probléma.
A közvilágítás kapcsán többszöri bejelentés sem elegendő az intézkedéshez. Kéri a városvezetés
ráhatását, hogy az ÉMÁSZ esetében ezek mihamarabb kerüljenek megoldásra.
A Lórántffy utcai híd állapotára hívja fel a figyelmet, amely kilyukadt. Kéri, hogy az Önkormányzat
2016. évi  beruházásai között  szerepeljen a híd felújítása.  A híd kilyukadt,  a Városgazda csinált
különböző munkálatokat, de az mindenképpen felújításra szorul. Ez ügyben is kéri a városvezetés
segítségét.

Dr. Simon Gábor: Kovács képviselő úr említette a Bagolyvár sorsát, ez ügyben kíván érdeklődni.
A Közgyűlés megszavazta korábban a fejlesztést – ami megkezdődött –, de az arról szólt, hogy a
Bagolyvárat  október  végéig  meg  kell  építeni,  mivel  a  projekt  az  előző  Uniós  ciklusban  lévő
pénzösszegek felhasználásával  történik  és  december  végéig  el  is  kell  vele  számolni.  December
közepe lévén az már biztos, hogy októberre nem készül el, műszakilag körülbelül félkész állapotban
van.  Kérdése,  hogy  december  végére,  legkésőbb  január  közepére  el  lehet-e  számolni  ezzel  a
pénzzel, választ szeretne a pontos elszámolásról. 
A Városgazdálkodási  és  -üzemeltetési  Bizottság  a  Miskolc  Holding  éves  beszámolóit  szokta
tárgyalni,  illetve az SZMSZ alapján elfogadni.  A Bizottság elfogadott  egy határozatot,  melyben
kérte  a  Miskolc  Holdingtól,  hogy  számoljon  be  az  elmúlt  időszak  peres  ügyeiről,  illetve  a
lefolytatott  közbeszerzési  eljárásokról.  A Holdingtól  kaptak egy választ,  amiben az állt,  hogy a
Bizottságnak – aki a mérleget és a beszámolót elfogadja – ezekhez a kérdéskörökhöz nincs köze,
nem tájékozódhat azokban az ügyekben, amelyek a Holdingon belül történnek. Többször javasolta a
Bizottságnak, hogy vegyék újra napirendre ezt a kérdéskört, hiszen egy érvényes határozatuk van
róla. Többszöri javaslata ellenére a Bizottság nem hajlandó ezt megtárgyalni. Kérdése, hogy ennek
a Bizottságnak – ami a város működésével és üzemeltetésével foglalkozik – van-e joga arra, hogy
megismerje a 100%-os önkormányzati tulajdonú Miskolc Holding peres ügyeit. Álláspontja szerint
van, és ezt a beszámolót el kell készíteni. Reményeit fejezi ki, hogy választ kap erre a kérdésre.
Az MSZP Frakció  nevében kellemes  karácsonyt  és  boldog új  évet  kíván minden jelenlévőnek,
minden miskolci lakosnak. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: A második kérdéskör, amit Képviselő úr felvetett, az jogi kérdés,
amire  a  jog  megadja  a  választ  különböző  jogszabályok  formájában.  A  „szerintem”  kezdetű
gondolatokat jogi álláspontként kellene elővezetni, és jogi véleményként kell eldőlnie, hogy mihez
van hozzáférés, milyen döntés hol születhet meg. A Bagolyvár felújítása során látták, hogy nem
lehet arra az alapra építeni, sok volt a hátráltató tényező, emiatt csúszik az építkezés. Biztos abban,
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hogy visszaépül a Bagolyvár,  és a megfelelő finanszírozási összeget az Uniótól le tudják kérni.
Megjegyzi, bármilyen kicsiny munkát is végeznének, az is több, mintha hagynák, hogy romoljon
tovább. Természetesen arra törekednek, hogy teljesen meg tudják újítani még az idén. Az uniós
összeget pedig sikeresen le tudják hívni, nem a város büdzséjét terhelik a fejlesztéssel. Megjegyzi,
hogy hosszabbítást kértek és kaptak az irányító hatóságtól.

Dr.  Tompa  Sándor: A  Fidesz-KDNP  a  munkaalapú  társadalmat  hirdeti,  de  ehhez  képest  a
törvényekben korlátozza a munkavállalói jogokat és a tiltakozási lehetőségeket, lehetetlenné teszi a
sztrájkot, mint a legutolsó megszólalási lehetőséget. Így van ez Miskolcon is, mert a helyi vezetők
inkább költenek urizálásra, kampányolásra, speciális célokra, amik a holdudvart segíti. A Holding
dolgozóit azonban rabszolgának tekintik. Az MVK több száz dolgozója is úgy járt, hogy amikor
számon kérték a Holding korábbi béremelési ígéreteit,  akkor ultimátumot kaptak, egy megosztó
béremelési  javaslatot  fogalmazott  meg  a  cég  feléjük.  Megítélésük  szerint  jogos  a  busz-  és
villamosvezetők,  karbantartók bérkövetelése – visszamenőlegesen is  –,  mert  ők nem tehetnek a
gyakori vezérigazgató váltásról és hogy az MVK gyakorlatilag a csőd szélén van. Ecseteli a vezetés
és a dolgozók bérei közötti különbséget, kérdése, hogyan gondolja ezt majd a Holding a jövőben. A
dolgozói követelések alapján 8 millió forintról van szó, de ebben is a megosztás politikáját képviseli
a  Holding  és  a  városvezetés.  Támogatják  az  MVK  dolgozóinak  bérkövetelését,  és  kérik  a
miskolciakat, legyenek szolidárisak, mert holnap lehet, hogy ők következnek.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Javasolja Képviselő úr számára, tanulmányozza, hogy a 2010 előtti
nyolc évben milyen béremeléseket adtak a dolgozóknak, milyen béren kívüli juttatásokat, hányszor
adtak jutalmat. Ezeket elolvasva, az infláció függvényében adaptálja a mostani helyzetre, akkor azt
fogja látni, hogy az elmúlt 5 évben jelentősen több juttatást adtak, mint az előző vezetés nyolc éve
alatt összesen. 
Megjegyzi, hogy Miskolc 1907-ben törvényhatósági jogú város lett, de 2015-ben nem tudnak olyan
törvényeket hozni a városban, amelyek Képviselő úr megszólalását bármilyen szinten gátolná.

Katona  Ferenc: Meggyőződése,  hogy  advent  idején  mindenkinek  minimum  lelki  békére  és
nyugalomra  van  szüksége.  Ennek  szellemében  hívja  és  várja  a  zeneszerető  miskolciakat  2015.
december 21-én 18 órától  a Selyemréti  Szent István Templomba,  Karácsonyi  Koncertre,  amit a
Miskolci Szimfonikus Zenekarral együtt rendeznek.

Földesi Norbert: Beszéltek arról, hogy fizetésemelést ki adott és ki nem, az viszont tény, hogy
2010-ben volt az utolsó, amit Miskolc város akkori Testülete, illetve akkori Holding vezetése adott
a dolgozóknak. 
Avason a Középszer úti Óvoda előtti építmény esik szét, már fa nő ki belőle. Kéri ismét, hogy
vegyék napirendre annak bontását.
A Madarász és Szentpáli utca sarkán – a Plázával szemben, ahol a balra-kanyarodóknak nincs zebra
sem lámpa – az emberek folyamatosan átkelnek. Kérte Alpolgármester urat, hogy vizsgálja meg
annak a lehetőségét, hogy bármilyen átkelőt kihelyezzenek.

Dr. Kriza  Ákos polgármester: Megvizsgálják  a  lehetőségeket,  véleménye szerint  megoldják a
problémát.

Soós  Attila: Közgyűlési  vitában  már  szó  esett  a  Jásztej  kérdéséről,  melyhez  kapcsolódóan
megköszöni mindenki munkáját, aki részt vett ennek a befektetésnek a Miskolcra hozatalában. 
Szemmel látható, hogy ez a típusú befektetésösztönzési politika működhet a városban. Javasolja,
illetve kéri az érintetteket, ahol menthetők vagy teremthetők munkahelyek, kövessenek el mindent,
folytassák ezt a gyakorlatot.
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Dr. Kriza Ákos polgármester: Megállapítja,  hogy nincs több közérdekű témában felszólalásra
jelentkező képviselő.
Bejelenti, hogy a napirendekről történő tételes szavazás következik.

1. napirend: Javaslat  az  Önkormányzat  2015.  évi  költségvetéséről  szóló  4/2015.(III.13.)
önkormányzati rendelet módosítására (III. negyedéves korrekció)

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint  egy rendelettervezetről  kell dönteniük,
melyhez minősített többség legalább 15 igen szavazat szükséges.

A Közgyűlés  17  igen,  7  nem szavazattal,  0  tartózkodás
mellett megalkotta a 33/2015. önkormányzati rendeletét
az Önkormányzat 2015. évi költségvetéséről szóló 4/2015.
(III.13.) önkormányzati rendelet módosításáról.

/A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi/

2. napirend: Javaslat  a  2016.  évi  átmeneti  gazdálkodásról  szóló  önkormányzati  rendelet
megalkotására és kapcsolódó döntés meghozatalára

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy rendelettervezetről és egy határozati
javaslatról kell  dönteniük.  A rendeletalkotáshoz minősített  többség, legalább  15  igen  szavazat
szükséges.
Kéri, elsőként szavazzanak a rendelettervezetről.

A Közgyűlés  17  igen,  5  nem szavazattal,  3  tartózkodás
mellett megalkotta a 34/2015. önkormányzati rendeletét
a 2016. évi átmeneti gazdálkodásról.

/A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi/

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés szerinti határozati javaslatról.

A Közgyűlés  17  igen,  5  nem szavazattal,  3  tartózkodás
mellett  elfogadta  az  előterjesztés  szerinti  határozati
javaslatot, és meghozta a 

X-143/271.668/2015. sz. határozatot

Tárgy: Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzata  és  a  CIB Bank  Zrt.  közötti  folyószámla-
hitelkeret szerződések megkötésének jóváhagyása

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a 2016. évi
átmeneti  gazdálkodásról  szóló  önkormányzati  rendelet  megalkotására  és  kapcsolódó  döntés
meghozatalára” című előterjesztést és az alábbi határozatot hozza:

1. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése jóváhagyja a CIB Bank Zrt. (cím:
1027  Budapest,  Medve  u.  4-14.)  (a  továbbiakban:  Bank)  által  Miskolc  Megyei  Jogú  Város
Önkormányzatának (a továbbiakban: Önkormányzat) rendelkezésére tartott folyószámla-hitelkeret
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összegének  2,0  milliárd  Ft-ról  3,0  milliárd  Ft-ra  történő–emelését  a  2016.  január  1.  napjától
2018.december 31-ig terjedő időszakra vonatkozóan. 

Felelős: Polgármester
Végrehajtásáért felelős: Gazdálkodási Kabinet
Határidő: azonnal

2. Miskolc Megyei  Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése felhatalmazza a Polgármestert  a
jelen határozat 1. pontja szerinti,  a folyószámla-hitelkeret összegének módosításával kapcsolatos
intézkedések megtételére,  a  szükséges eljárások lefolytatására,  valamint  a  módosítást  szolgáló -
szükség esetén közjegyzői okiratba foglalt - szerződések és nyilatkozat(ok) aláírására.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásáért felelős: Gazdálkodási Kabinet
Határidő  : Érintett költségvetési évet megelőző év december 31. 

3. napirend: Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Településszerkezeti Tervének (TszT) és a
Miskolc Megyei Jogú Város Építési Szabályzatáról (MÉSZ) szóló 21/2004. (VII.
6.) önkormányzati rendeletének módosítására

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester: Az  előterjesztés  kapcsán  egy rendelettervezetről és  egy
határozati javaslatról kell dönteniük. A rendelet megalkotásához minősített többség, legalább 15
igen szavazat szükséges.
Kéri, elsőként szavazzanak a rendelettervezetről.

A Közgyűlés  17  igen,  0  nem szavazattal,  9  tartózkodás
mellett megalkotta a 35/2015. önkormányzati rendeletét
Miskolc Megyei Jogú Város Építési Szabályzatáról szóló
21/2004. (VII.6.) önkormányzati rendelet módosításáról.

/A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi/

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

A Közgyűlés  17  igen,  0  nem szavazattal,  9  tartózkodás
mellett  elfogadta  az  előterjesztés  szerinti  határozati
javaslatot, és meghozta a

X-144/271.669/2015. sz. határozatot

Tárgy: Miskolc Megyei Jogú Város Településszerkezeti  Tervének K5 jelű karbantartásban
érintett területekre vonatkozó módosítása

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a  „Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város
Településszerkezeti  Tervének  (TszT)  és  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Építési  Szabályzatáról
(MÉSZ)  szóló  21/2004.  (VII.  6.)  rendelet  módosítására” című  előterjesztést  és  a  következő
határozatot hozza:

Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzatának Közgyűlése  a  IV-75/16.321-2/2007.  számú
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határozattal  elfogadott  és  a  VI-94/13.536/2008.,  VII-224/3242/2012.,  XII-346/3711/2012.,  II-
6/4205/2013.,  IV-64/4583/2013.,  V-97/4777/2013.,  VI-127/4260/2013.,  IX-186/5311/2013.,  X-
195/5417-2013,  XI-203/5446-2013,  VII-84/80734/2014.,  VIII-99/80.933/2014.,  X-
131/81.156/2014.,  X-132/81.157/2014.,  II-28/271.189/2015.és  II-38/271.238/2015  sz.
határozatokkal módosított Miskolc Megyei Jogú Város Településszerkezeti Tervének módosítását –
jelen határozat melléklete szerinti tartalommal – jóváhagyja.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Polgármesteri Kabinet
Határidő: Azonnal

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi)

4. napirend: Javaslat a 2016. évi ellenőrzési terv megállapítására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell dönteniük.
Kéri, hogy szavazzanak.

A Közgyűlés  21  igen,  5  nem szavazattal,  0  tartózkodás
mellett  elfogadta  az  előterjesztés  szerinti  határozati
javaslatot, és meghozta a 

X-145/271.670/2015. sz. határozatot

Tárgy: Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2016. évi ellenőrzési terve 

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a 2016. évi
ellenőrzési terv megállapítására” című előterjesztést és az alábbi határozatot hozza:

Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzatának  Közgyűlése  az  2016.  évi  ellenőrzési  tervét  a
határozat 1. sz. melléklete szerint jóváhagyja.

Felelős: Jegyző
Végrehajtásért felelős: Jegyzői Kabinet
Határidő:          azonnal, illetve 2016. december 31.

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi)

Dr. Kriza Ákos polgármester: Bejelenti,  hogy a sürgősségi  napirendekről  történő szavazással
folytatják munkájukat.
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1. sürgősségi napirend: Javaslat a helyi iparűzési adóról szóló 28/2015.(XI.23.) önkormányzati
rendelet eltérő szöveggel történő hatálybalépésére

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy rendelettervezetről kell dönteniük. A
rendeletalkotáshoz minősített többség, legalább 15 igen szavazat szükséges.

A Közgyűlés  22  igen,  0  nem szavazattal,  4  tartózkodás
mellett megalkotta a 36/2015. önkormányzati rendeletét
a  helyi  iparűzési  adóról  szóló  28/2015.(XI.23.)
önkormányzati  rendelet  eltérő  szöveggel  történő
hatálybalépéséről.

/A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi/

2. sürgősségi napirend: Javaslat 2015-2016. évi társasági adó támogatására vonatkozó önerő
biztosítására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy határozati javaslatról kell dönteniük.

A Közgyűlés  26  igen,  0  nem szavazattal,  0  tartózkodás
mellett  elfogadta  az  előterjesztés  szerinti  határozati
javaslatot, és meghozta a 

X-146/271.688/2015. sz. határozatot

Tárgy:  Az MVLC Miskolci Vízilabda Club Nonprofit Kft., a Miskolci Vasutas Sport Club, a
Miskolci Egyetemi Atlétika és Futball Club, a Miskolci Városi Sportiskola Sport Club
(MISI  SC),  Miskolci  Jegesmedve  Sportszervező  Kft. 2015-2016.  évi  társasági  adó
támogatásból finanszírozandó létesítményfejlesztésre, tárgyi eszköz beszerzésre, valamint a
vízilabda, kézilabda, kosárlabda, szakosztályok utánpótlás nevelésre irányuló pályázatához
önerő biztosítása

Miskolc  Megyei  Jogú Város  Önkormányzatának Közgyűlése  megtárgyalta  a  „Javaslat  a  2015-
2016. évi társasági adó támogatásra vonatkozó önerő biztosítására”  című előterjesztést  és a
következő határozatot hozza:

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése az  MVLC Miskolci Vízilabda Club
Nonprofit Kft. által a 2015-2016. éves támogatási időszakra benyújtott 

 vízilabda sportfejlesztési program pályázatához, legfeljebb 15.897.119,-Ft összegű önerőt
biztosít, amelyből működési célú 15.897.119,-Ft.

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Miskolci Vasutas Sport Club által a
2015-2016. éves támogatási időszakra benyújtott 

 kézilabda  sportfejlesztési  program pályázatához,  legfeljebb  1.000.000,-  Ft  összegű
önerőt biztosít, amelyből működési célú 1.000.000,-  Ft.

   labdarúgás  sportfejlesztési  program pályázatához,  legfeljebb  500.000,-  Ft  összegű  
önerőt biztosít, amelyből működési célú 500.000,-  Ft.
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Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Miskolc Városi Sportiskola Sport
Club (MISI SC)  által a 2015-2016. éves támogatási időszakra benyújtott 

 kézilabda  sportfejlesztési  program   pályázatához,  legfeljebb  2.000.000,-  Ft  összegű
önerőt biztosít, amelyből működési célú 2.000.000,-  Ft.

Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzatának  Közgyűlése a  Miskolci  Egyetemi  Atlétikai  és
Futball Club által a 2015-2016. éves támogatási időszakra benyújtott 

 kosárlabda  sportfejlesztési  program pályázatához,  legfeljebb  3.550.000,-  Ft  összegű
önerőt biztosít, amelyből működési célú  3.550.000,- Ft millió Ft.

Miskolc Megyei Jogú Város  Önkormányzatának Közgyűlése a Miskolci Jegesmedve Sportszervező
Kft. által a 2015-2016. éves támogatási időszakra benyújtott 

 Jégkorong  sportfejlesztési  program  pályázatához,  legfeljebb  27.052.881,-  Ft  összegű
önerőt  biztosít,  amelyből  beruházási  célú pályázatához 27.052.881,-  Ft összegű  önerőt
biztosít. 

A fent nevezett sportágak tekintetében a 2015-2016. évi TAO önrész biztosításához összesen  50
millió forint áll rendelkezésre, mely Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének
az  Önkormányzat  2015.  évi  költségvetésének  megállapításáról  szóló  4/2015.  (III.13.)
önkormányzati rendelete alapján biztosított. 

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős:  Polgármesteri Kabinet 
Közreműködik:  Gazdálkodási Kabinet
Határidő:  Azonnal

3. sürgősségi napirend: Javaslat  az  Önkormányzat  vagyonáról  és  a  vagyongazdálkodásáról
szóló  40/2012.  (XII.15.)  önkormányzati  rendelet  módosítására,
valamint belterületbe vonási kérelem jóváhagyására 

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester: Az  előterjesztés  kapcsán  egy rendelettervezetről és  egy
határozati javaslatról  kell dönteniük. A rendeletalkotáshoz minősített többség, legalább 15 igen
szavazat szükséges.
Kéri, elsőként szavazzanak a rendelettervezetről.

A Közgyűlés  17  igen,  0  nem szavazattal,  9  tartózkodás
mellett megalkotta a 37/2015. önkormányzati rendeletét
az Önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodásáról
szóló  40/2012.  (XII.15.) önkormányzati  rendelet
módosításáról.

/A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi/
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Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

A Közgyűlés  17  igen,  0  nem szavazattal,  9  tartózkodás
mellett  elfogadta  az  előterjesztés  szerinti  határozati
javaslatot, és meghozta a 

X-147/271.689/2015. sz. határozatot

Tárgy: Belterületbe vonási kérelem jóváhagyása

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat az Önkormányzat vagyonáról
és a vagyongazdálkodásáról szóló 40/2012. (XII.15.) önkormányzati rendelet módosítására,
valamint  belterületbe  vonási  kérelem  jóváhagyására” című  előterjesztést  és  a  következő
határozatot hozza:

1. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése (a továbbiakban: Közgyűlés)
támogatja a Miskolc I. ker. zártkert 50407/6 hrsz.-ú ingatlan belterületbe vonását. 
A terület felhasználási célja a MÉSZ szerint kertvárosias lakózóna.

2. A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert,  hogy a kérelmezőt értesítse a döntésről és a
költségek viselésének feltételeiről. Egyúttal felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjon az
1. pont szerinti ingatlan tulajdonosával kötendő azon megállapodás előkészítéséről, amely
alapján az ingatlan tulajdonosa kötelezettséget vállal az eljárással összefüggő valamennyi
költség átvállalására, továbbá az építési telek kialakításához, építési engedélyhez szükséges
utak,  közművek  kiépítési  költségének  megfizetésére  is.  A megállapodásnak  tartalmaznia
kell: 

- az útépítési és közművesítési hozzájárulásra vonatkozó előírást;
- az ingatlan tulajdonosának arra vonatkozó nyilatkozatát, hogy a jogszabály szerinti

fejlesztéseket az Önkormányzat anyagi hozzájárulása nélkül valósítja meg, továbbá
- a  fejlesztéssel  kapcsolatosan  az  Önkormányzat  felé  semmilyen  anyagi  igénnyel  –

jogcímre tekintet  nélkül – nem fordul,  ezen igényéről előzetesen teljes egészében
lemond.

3. A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert a megállapodás aláírására.

4. A Közgyűlés  felhatalmazza  a  Polgármestert  a  2.  pont  szerinti  megállapodás  aláírását
követően – a Miskolc I.  ker.  zártkert  50407/6 hrsz.-ú ingatlanra vonatkozó – belterületbe
vonási kérelem benyújtására.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős:  Gazdálkodási Kabinet
Közreműködik: Polgármesteri Kabinet
Határidő: Értesítés: a határozat meghozatalát követő 8 napon belül

Szerződéskötés:  a  kérelmező  által  a  szükséges  iratok  becsatolását
követően, de legkésőbb 2016. január 31. napjáig.

4. sürgősségi napirend: Javaslat a Lovagi Tornák Terének, a Vásártérnek, valamint a LED
falaknak az üzemeltetésbe adására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés kapcsán két határozati javaslatról kell dönteniük.
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Kéri, hogy szavazzanak az első határozati javaslatról

A Közgyűlés  26  igen,  0  nem szavazattal,  0  tartózkodás
mellett elfogadta az előterjesztés szerinti  első határozati
javaslatot, és meghozta a 

X-148/271.690/2015. sz. határozatot

Tárgy: a Lovagi Tornák Terének, és a Vásártérnek az üzemeltetésbe adása

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a Lovagi
Tornák Terének, a Vásártérnek, valamint a LED falaknak az üzemeltetésbe adására” című
előterjesztést és a következő határozatot hozza:

1   Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzatának  Közgyűlése  dönt  a  Miskolc  32819/3,
32819/4,  32819/5  és  32817/2  hrsz.-ú  ingatlanokon  megvalósult  Lovagi  Tornák  Tere  és
Vásártér létesítmények 2016. január 1. napjától a Miskolci Kulturális Központ Nonprofit
Kft.  részére  történő  üzemeltetésbe  átadásáról  határozatlan  időtartamra,  a  megvalósított
beruházás könyvekben aktivált értékének 4 %-nak megfelelő éves használati díj ellenében, a
vagyonelemek fenntartásával járó kiadások és költségek üzemeltető általi viselése mellett.

2.  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzatának  Közgyűlése  felkéri  a  Polgármestert,  az
üzemeltetési szerződés előkészítésére – beleértve az üzemeltetési díjnak a jelen határozat 1.
pontja  szerinti  megállapítását  –  és  aláírására,  valamint  felhatalmazza  a  későbbiekben az
esetleges  szerződésmódosítások  tárgyában  a  döntések  meghozatalára  és  a
szerződésmódosítások aláírására.

Felelős: Polgármester 
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Kabinet
Határidő: 2015. december 31.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, hogy szavazzanak a második határozati javaslatról.

A Közgyűlés  20  igen,  0  nem szavazattal,  6  tartózkodás
mellett  elfogadta  az  előterjesztés  szerinti  második
határozati javaslatot, és meghozta a 

X-149/271.690/2015. sz. határozatot

Tárgy: a LED falaknak az üzemeltetésbe adása

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a Lovagi
Tornák Terének, a Vásártérnek, valamint a LED falaknak az üzemeltetésbe adására” című
előterjesztést és a következő határozatot hozza:

1.   Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése dönt a „Miskolci a Digitális
Város” című, ÉMOP-4.3.2.-13-2013-0001 azonosító számú projektet keretében beszerzett 4
darab  LED  fal,  valamint  a  működésükhöz  szükséges  tárgyi  eszközök  azok  üzembe
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helyezésével  egyidejűleg  történő  üzemeltetésbe  átadásáról  a  MIKOM  Miskolci
Kommunikációs Nonprofit Kft. részére határozatlan időtartamra, a megvalósított beruházás
könyvekben  aktivált  értékének  4  %-nak  megfelelő  éves  használati  díj  ellenében,  a
vagyonelemek fenntartásával járó kiadások és költségek üzemeltető általi viselése mellett.

2. Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzatának  Közgyűlése  felkéri  a  Polgármestert,  az
üzemeltetési szerződés előkészítésére – beleértve az üzemeltetési díjnak a jelen határozat 1.
pontja  szerinti  megállapítását  –  és  aláírására,  valamint  felhatalmazza  a  későbbiekben az
esetleges  szerződésmódosítások  tárgyában  a  döntések  meghozatalára  és  a
szerződésmódosítások aláírására.

Felelős:  Polgármester 
Végrehajtásért felelős:  Gazdálkodási Kabinet
Határidő: 2015. december 31.

5. sürgősségi napirend: Javaslat a Vasgyári Piacot érintő döntések meghozatalára

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy határozati javaslatról kell dönteniük.

A Közgyűlés  22  igen,  4  nem szavazattal,  0  tartózkodás
mellett  elfogadta  az  előterjesztés  szerinti  határozati
javaslatot, és meghozta a

X-150/271.686/2015. sz. határozatot

Tárgy: A Vasgyári Piac üzemeltetésének a Miskolci Városgazda Nonprofit Kft. általi átvétele

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a  "Javaslat Vasgyári
Piacot érintő döntések meghozatalára" tárgyú előterjesztést és a következő határozatot hozza:

1. Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzatának  Közgyűlése  2016.  január  1.  napjával
kezdődő  határozatlan  időtartamra  megbízza  a  Miskolci  Városgazda  Nonprofit  Kft.-t  a
Vasgyári Piac üzemeltetésére vonatkozó feladatok ellátásával.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Polgármesteri Kabinet
Határidő: 2016. január 1.

2. Egyúttal  felhatalmazza  a  polgármestert,  hogy  az  üzemeltetési  feladatok  biztosításához
szükséges dokumentumokat aláírja, hogy a megszűnő üzemeltetési szerződéshez kapcsolódó
elszámolásokat végrehajtsa, és az ehhez kötődő megállapodásokat aláírja.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Polgármesteri Kabinet
Határidő: folyamatos
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6. sürgősségi napirend: Javaslat a Miskolc, Győri kapu 12/A szám alatt elhelyezkedő épület
kedvezményes áron történő elidegenítésére

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy határozati javaslatról kell dönteniük.

A Közgyűlés  26  igen,  0  nem szavazattal,  0  tartózkodás
mellett  elfogadta  az  előterjesztés  szerinti  határozati
javaslatot, és meghozta a 

X-151/271.691/2015. sz. határozatot

Tárgy: Miskolc, Győri kapu 12/A. szám alatt elhelyezkedő épület tulajdonjogának – az épület
alatt  lévő  földterület  tekintetében  megillető  földhasználati  joggal  együtt  –
kedvezményes áron történő átruházása 

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a Miskolc,
Győri kapu 12/A szám alatt elhelyezkedő épület kedvezményes áron történő elidegenítésére”
című előterjesztést és a következő határozatot hozza:

1. Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzatának  Közgyűlése  értékesítésre  jelöli  a
Miskolc  20036/9  hrsz.-ú  ingatlan  megosztásából  kialakuló  Miskolc  20036/24  hrsz.-ú
ingatlanon,  természetben  a  Győri  kapu  12/A.  szám  alatt  elhelyezkedő,  az
ingatlannyilvántartási eljárás során önálló albetétként feltüntetésre kerülő épületet, melyet
megillet az alatta lévő földterület földhasználati joga.

2. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése jóváhagyja, hogy Miskolc
Megyei Jogú Város Önkormányzata a tulajdonában lévő, az 1. pontban megjelölt ingatlant
sporttevékenység  ellátása  céljából,  versenyeztetés  útján  értékesítse  kedvezményes,  nettó
13.000.000,- Ft, azaz tizenhárom-millió forint induló vételáron, amely tartalmazza az épület
alatti földterület földhasználati jogának ellenértékét is. A vételár a szerződéskötést követően
30 napon belül esedékes.

3. A Közgyűlés felhatalmazza a MIK Zrt-t az 1. pontban rögzített ingatlanra vonatkozóan a
versenyeztetési  eljárás  lefolytatására,  valamint  a  nyertes  pályázóval  –  figyelemmel  a
nemzeti vagyonról szóló 2011. évi CXCVI. törvény 14. § (2) bekezdésében foglaltakra - az
adásvételi  szerződés  előkészítésére  és  megkötésére  az  alábbi  szerződéses  biztosítékok
figyelembe vételével:

a) A  nyertes  pályázó  a  sporttevékenység  ellátása  céljából  részesülhet  a  vételár
kedvezményben. 
b) A nyertes pályázó köteles az adásvételi szerződés megkötésétől számított 10 évig a
sporttevékenységét tovább folytatni, illetve az ingatlant sport célra használni.
c) A nyertes  pályázó köteles  az  épületen  minimum nettó  20.000.000,-Ft  összértékű
beruházási és felújítási  munkálatokat elvégezni a szerződés aláírásától számított  egy
éven belül, a sportcélú hasznosíthatóság érdekében, ami magába foglalja legalább az
alábbi műszaki tartalmat:

- teljes tető-és homlokzat szigetelés,
- teljes körű épületgépészeti felújítás,
- külső és belső nyílászáró csere.
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d) Amennyiben a nyertes pályázó a b) pontban vállalt kötelezettségét nem teljesíti, úgy
köteles  a  tevékenység  befejezését  követő  30  napon  belül  az  esetlegesen  kapott
vételárkedvezmény  időarányos  összegét  Miskolc  Megyei  Jogú  Város
Önkormányzatának nemteljesítési kötbérként megfizetni.
e) Amennyiben a nyertes pályázó a c) pontban vállalt  kötelezettségének határidőben
nem tesz eleget, köteles az esetlegesen kapott kedvezmény összegét Miskolc Megyei
Jogú Város Önkormányzatának nemteljesítési kötbérként megfizetni.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: MIK Zrt.
Végrehajtást felügyelő Kabinet: Gazdálkodási Kabinet
Határidő: A határozat 1. pontja szerinti kijelölés és a 2. pont

szerinti jóváhagyás vonatkozásában azonnal, egyébként 
2016. március 31. 

7. sürgősségi napirend: Javaslat az MVK Zrt.-nek a 2008-2013-as időszak vonatkozásában a
Közszolgáltatási  Szerződés  teljesítéséből  fakadó  bevételekkel  nem
fedezett költségeinek elfogadása tárgyában

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy határozati javaslatról kell dönteniük.

A Közgyűlés  23  igen,  0  nem szavazattal,  2  tartózkodás
mellett  elfogadta  az  előterjesztés  szerinti  határozati
javaslatot, és meghozta a 

X-152/271.692/2015. sz. határozatot

Tárgy: Az  MVK  Zrt.-nek  a  2008-2013-as  időszak  vonatkozásában  a  közszolgáltatási
szerződések teljesítéséből fakadó bevételekkel nem fedezett költségeinek elfogadása 

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat  az MVK
Zrt.-nek  a  2008-2013-as  időszak  vonatkozásában  a  Közszolgáltatási  Szerződés  teljesítéséből
fakadó bevételekkel  nem fedezett  költségeinek elfogadása tárgyában”  tárgyú előterjesztést  és a
következő határozatot hozza:

Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzatának  Közgyűlése  a  Miskolc  Megyei  Jogú  Város
Önkormányzata és az MVK Zrt. között fennálló közszolgáltatási jogviszonyból fakadóan az MVK
Zrt.-nek a 2008-2013-as években keletkező bevételekkel nem fedezett költségigényét 830.175 e Ft
összegben  elfogadja  és  intézkedik  e  költség  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzatnak  a
Közgyűlés 4/2015. (III. 13.) önkormányzati rendeletével megállapított 2015. évi költségvetésébe
történő beépítéséről.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős:  Gazdálkodási Kabinet

MVK Zrt.
Végrehajtást felügyel  i: Polgármesteri Kabinet
Határidő: 2015. december 31.
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8. sürgősségi napirend: Javaslat  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  területére  vonatkozó
Parkoltatási közszolgáltatási és üzemeltetési szerződés módosítására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy határozati javaslatról kell dönteniük.

A Közgyűlés  21  igen,  0  nem szavazattal,  5  tartózkodás
mellett  elfogadta  az  előterjesztés  szerinti  határozati
javaslatot, és meghozta a 

X-153/271.693/2015. sz. határozat:

Tárgy:  A Miskolc Megyei Jogú Város területére vonatkozó Parkoltatási közszolgáltatási és
üzemeltetési szerződés módosítása

A Miskolc Megyei  Jogú Város  Közgyűlése megtárgyalta  a  „Javaslat  a  Miskolc Megyei  Jogú
Város  területére  vonatkozó  Parkoltatási  közszolgáltatási  és  üzemeltetési  szerződés
módosítására” című előterjesztést és a következő határozatot hozza:

1. Miskolc  Megyei  Jogú Város  Önkormányzatának Közgyűlése  jóváhagyja a  Miskolc Megyei
Jogú  Város  Önkormányzata  és  a  Régi  Park  Miskolc  Kft.  között  létrejött  Parkoltatási
közszolgáltatási és üzemeltetési szerződés módosítását a jelen határozat 1. számú melléklete
szerinti tartalommal.

2. Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Közgyűlése  felhatalmazza  a  Polgármestert  a  Parkoltatási
közszolgáltatási és üzemeltetési szerződés 1. számú módosításának aláírására.

Felelős:  Polgármester
Végrehajtásért felelős:  Polgármesteri Kabinet
Közreműködik:  Gazdálkodási Kabinet
Határidő:  azonnal, illetve a 2. pont tekintetében 

2015. december 10.

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi)

9. sürgősségi napirend: Javaslat  Miskolc  vállalkozásfejlesztési  és  befektetés-ösztönzési
programjáról  szóló  32/2008.(XI.26.)  önkormányzati  rendelet
módosítására és a Jásztej Kft. részére beruházásfejlesztési támogatás
odaítélésére

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy határozati javaslatról kell dönteniük.

A Közgyűlés  26  igen,  0  nem szavazattal,  0  tartózkodás
mellett  elfogadta  az  előterjesztés  szerinti  határozati
javaslatot, és meghozta a 
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X-154/271.694/2015. sz. határozatot

Tárgy: A Jásztej Kft. részére beruházásfejlesztési támogatás odaítélése

Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Közgyűlése  megtárgyalta  a  „Miskolc  vállalkozásfejlesztési  és
befektetés-ösztönzési  programjáról  szóló  32/2008.  (XI.26.)  önkormányzati  rendelet
módosítására és a Jásztej Kft.  részére beruházásfejlesztési  támogatás odaítélésére” című
előterjesztést és a következő határozatot hozza:

1. A Közgyűlés a Jásztej  Kft.-t  a  2015. november 30.  napján benyújtott  kérelme alapján a
Polgármester  előterjesztésére  a  Miskolc  vállalkozásfejlesztési  és  befektetés-ösztönzési
programjáról szóló 32/2008. (XI.26.) önkormányzati rendelet (Rendelet) 7. § (3) bekezdése
alapján 62.216.000 forint összegű – a Rendelet 23. §-a szerinti – regionális beruházási és
foglalkoztatási  támogatásban  részesíti  és  felhatalmazza  a  Polgármester  a  támogatási
szerződés előkészítésére és megkötésére.

2. A határozat  1.  pontja  a  Miniszterelnökség,  Támogatást  Vizsgáló  Iroda  által  a  megítélt
támogatásra vonatkozó utólagos jóváhagyásával lép hatályba.

Felelős:  Polgármester
Végrehajtásért felelős:  Gazdálkodási Kabinet
Határidő: Azonnal

3. A Közgyűlés az 1. pontban megítélt regionális beruházási és foglalkoztatási támogatást az
Önkormányzat 2016. évi költségvetésének terhére biztosítja.

Felelős:  Polgármester
Végrehajtásért felelős:  Gazdálkodási Kabinet
Határidő: Azonnal

10. sürgősségi napirend: Javaslat  a  Salkaházi  Sára  Miskolc  Programmal  összefüggő
nyilatkozat elfogadására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy határozati javaslatról kell dönteniük.

A Közgyűlés  17  igen,  0  nem szavazattal,  0  tartózkodás
mellett  elfogadta  az  előterjesztés  szerinti  határozati
javaslatot, és meghozta a 

X-155/271.695/2015. sz. határozatot

Tárgy: Salkaházi Sára Miskolc Programmal összefüggő nyilatkozat elfogadása 

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a Salkaházi
Sára  Miskolc  Programmal  összefüggő  nyilatkozat  elfogadására”  című  előterjesztést  és  a
következő határozatot hozza:

1. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése Magyarország Alaptörvénye XV.
cikk (5) bekezdése, Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 4.
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§-a,  valamint  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzata  Közgyűlésének  az  Önkormányzat
Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 37/2014. (XII.19.) önkormányzati rendelet 4. § (1)
bekezdés 1. pontja alapján dönt az alábbi nyilatkozat elfogadásáról.

NYILATKOZAT

Mi,  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzatának  képviselői,  akik  a  város  lakosságának
felhatalmazásából  Miskolc  nyugdíjas  közösségéért  felelősséggel  tartozunk,  ezen  ünnepélyes
nyilatkozattal  ismételten  hitet  teszünk  a  Salkaházi  Sára  Miskolc  Program  megvédése  mellett.
Egyben  őszinte  sajnálatunkat  fejezzük  ki  azon  politikai  megnyilvánulások  miatt,  amelyekkel  a
Jobbik miskolci vezetése a programot illette.

2. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése felkéri a Polgármestert a határozat 1.
pontjában foglalt nyilatkozat közzététele tárgyában a szükséges intézkedések megtételére.

Felelős:         Polgármester
Végrehajtásért felelős:         Polgármesteri Kabinet
Határidő:         2015. december 18.

11. sürgősségi napirend: Javaslat  a  Közgyűlés  utólagos  tájékoztatására  és  a  halaszthatatlan
önkormányzati ügyekben meghozott polgármesteri döntések utólagos
jóváhagyására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés kapcsán két határozati javaslatról kell dönteniük.
Kéri, hogy szavazzanak az előterjesztés szerinti első határozati javaslatról.

A Közgyűlés  17  igen,  9  nem szavazattal,  0  tartózkodás
mellett elfogadta az előterjesztés szerinti  első határozati
javaslatot, és meghozta a 

X-156/271.696/2015. sz. határozatot

Tárgy: Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzata  által  benyújtott  pályázatokkal
kapcsolatos döntések

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a Közgyűlés
utólagos  tájékoztatására  és  a  halaszthatatlan  önkormányzati  ügyekben  meghozott
polgármesteri döntések utólagos jóváhagyására” tárgyú előterjesztést és a következő határozatot
hozza:

Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzatának  Közgyűlése  az  Önkormányzat  Szervezeti  és
Működési  Szabályzatáról  szóló  37/2014.  (XII.19.)  önkormányzati  rendelet 60.  §-ban  foglaltak
alapján  tudomásul  veszi  az  utólagos  tájékoztatást  és  a  jelen  határozat  mellékletét  képező
táblázatban foglalt pályázatok benyújtását utólagosan jóváhagyja.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős:  Polgármesteri Kabinet
Határidő:  azonnal

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi)
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Dr.  Kriza  Ákos  polgármester: Kéri,  hogy  szavazzanak  az  előterjesztés  szerinti  második
határozati javaslatról.

A Közgyűlés  17  igen,  9  nem szavazattal,  0  tartózkodás
mellett  elfogadta  az  előterjesztés  szerinti  második
határozati javaslatot, és meghozta a 

X-157/271.696/2015. sz. határozatot

Tárgy: A Régió  Park  Miskolc  Kft.  VÜF.250.059-1/2015.  számú üzemeltetési  szerződésével
kapcsolatos döntések

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a Közgyűlés
utólagos  tájékoztatására  és  a  halaszthatatlan  önkormányzati  ügyekben  meghozott
polgármesteri döntések utólagos jóváhagyására” tárgyú előterjesztést és a következő határozatot
hozza:

Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzatának  Közgyűlése  az  Önkormányzat  Szervezeti  és
Működési  Szabályzatáról  szóló  37/2014.  (XII.19.)  önkormányzati  rendelet 60.  §-ban  foglaltak
alapján  tudomásul  veszi  az  utólagos  tájékoztatást  és  utólagosan  jóváhagyja a  jelen  határozat
mellékletét képező tartalommal a Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata és a Régió Park
Miskolc Kft.  között 2015. április 24. napján létrejött VÜF. 250.059-1/2015. számú üzemeltetési
szerződést.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős:  Polgármesteri Kabinet
Határidő:  azonnal

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi)

12. sürgősségi napirend: Javaslat  a  Miskolc  Környéki  Önkormányzati  Társulás  Társulási
Megállapodásának  jóváhagyására  és  kapcsolódó  döntés
meghozatalára

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés kapcsán két határozati javaslatról kell dönteniük.
Kéri, hogy az előterjesztés szerinti első határozati javaslatról szavazzunk.

A Közgyűlés  22  igen,  0  nem szavazattal,  4  tartózkodás
mellett elfogadta az előterjesztés szerinti  első határozati
javaslatot, és meghozta a 

X-158/271.697/2015. sz. határozatot

Tárgy: Miskolc Környéki Önkormányzati Társulás Társulási Megállapodás módosításának
jóváhagyása

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a  ,,Javaslat a Miskolc
Környéki Önkormányzati Társulás Társulási Megállapodásának jóváhagyására és kapcsolódó
döntés meghozatalára” című előterjesztést és az alábbi határozatot hozza:

40



1. Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzatának  Közgyűlése  a  Miskolc  Környéki
Önkormányzati  Társulás  Társulási  Megállapodásának  a  Társulási  Tanács  által  2015.
november 30. napján 14/2015. (XI.30.) szám alatt elfogadott Módosító Okiratát a határozat
melléklete szerinti tartalommal jóváhagyja.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Jegyzői Kabinet
Határidő: azonnal

2. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése felhatalmazza a Polgármestert
a Társulási Megállapodás aláírására.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Jegyzői Kabinet
Határidő: 8 napon belül

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi)

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, hogy az előterjesztés szerinti második határozati javaslatról
döntsenek.

A Közgyűlés  22  igen,  0  nem szavazattal,  4  tartózkodás
mellett  elfogadta  az  előterjesztés  szerinti  második
határozati javaslatot, és meghozta a 

X-159/271.697/2015. sz. határozatot

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a  ,,Javaslat a Miskolc
Környéki Önkormányzati Társulás Társulási Megállapodásának jóváhagyására és kapcsolódó
döntés meghozatalára” című előterjesztést és az alábbi határozatot hozza:

Tárgy:   A jelzőrendszeres házi segítségnyújtás feladathoz kapcsolódó Miskolc Megyei Jogú
Város  Önkormányzatának  tulajdonában  álló  vagyonelemek  átadása  a  Magyar
Állam részére 

1. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése hozzájárul - a szociális igazgatásról
és szociális ellátásokról szóló 1993. évi III. törvény 65. § (7) bekezdése, a nemzeti vagyonról szóló
2011. évi CXCVI. törvény 14. § (1) bekezdése, valamint az Mötv. 108. § (2) bekezdése alapján - a
jelzőrendszeres  házi  segítségnyújtáshoz  kapcsolódó,  jelen  határozat  mellékletében  rögzített
vagyonelemeknek a Magyar Állam részére 2016. január 1. napi hatállyal történő átadásához.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős:           Gazdálkodási Kabinet
Határidő:           azonnal

2.  Miskolc Megyei  Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése felhatalmazza a Polgármestert  a
határozat  1.  pontja  szerinti  vagyonátadási  szerződés  jelen  határozat  keretei  közötti  szövegének
megállapítására, annak aláírására és a kapcsolódó intézkedések megtételére.
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Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős:           Gazdálkodási Kabinet
Határidő:           2015. december 31.

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi)

13. sürgősségi napirend: Javaslat  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Polgármesteri  Hivatala
Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy határozati javaslatról kell dönteniük.

A Közgyűlés  17  igen,  0  nem szavazattal,  9  tartózkodás
mellett  elfogadta  az  előterjesztés  szerinti  határozati
javaslatot, és meghozta a 

X-160/271.698/2015. sz. határozatot

Tárgy: Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Polgármesteri  Hivatala  Szervezeti  és  Működési
Szabályzatának módosítása

Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzatának  Közgyűlése  megtárgyalta  a  „Javaslat  Miskolc
Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítására”
című előterjesztést és az alábbi határozatot hozza:

Miskolc  Megyei  Jogú Város  Önkormányzatának Közgyűlése  dönt Miskolc  Megyei  Jogú Város
Polgármesteri Hivatala Szervezeti és Működési Szabályzatának módosításáról a határozati javaslat
melléklete szerinti tartalommal, amely 2016. január 1. napjával lép hatályba.

 Felelős:  Polgármester
 Végrehajtásért felelős: Jegyzői Kabinet
Határidő: 2016. január 1.

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi)

14. sürgősségi napirend: Javaslat a Közgyűlés állandó bizottságai összetételének módosítására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy határozati javaslatról kell dönteniük.

A Közgyűlés  22  igen,  4  nem szavazattal,  0  tartózkodás
mellett  elfogadta  az  előterjesztés  szerinti  határozati
javaslatot, és meghozta a

X-161/271.699/2015. sz. határozatot

Tárgy: Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzatának  Közgyűlése  állandó  bizottságai
személyi összetételének megváltoztatása
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Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a Közgyűlés
állandó bizottságai összetételének módosítására” című előterjesztést és a következő határozatot
hozza:

1.  Miskolc  Megyei  Jogú Város  Önkormányzatának  Közgyűlése  2015.  december  11.  napjától  a
Városgazdálkodási  és  -üzemeltetési  Bizottság  képviselő  bizottsági  tagja,  Dr.  Tompa  Sándor
képviselő helyett a Bizottságba Jakab Péter képviselőt bizottsági tagként megválasztja.

2.  Miskolc  Megyei  Jogú Város  Önkormányzatának  Közgyűlése  2015.  december  11.  napjától  a
Köznevelési, Kulturális, Turisztikai, Ifjúsági és Sport Bizottság képviselő bizottsági tagja, Nagy-
Korsa Judit képviselőt visszahívja.

3.  Miskolc  Megyei  Jogú Város  Önkormányzatának  Közgyűlése  2015.  december  11.  napjától  a
Pénzügyi  Bizottság  nem  képviselő  bizottsági  tagja,  Kiss  Tibor  helyett  a  Bizottságba  Magyar
Viktóriát nem képviselő bizottsági tagként megválasztja.

Felelős  : Polgármester 
Végrehajtásért felelős: Jegyzői Kabinet
Határidő:          azonnal

15. sürgősségi napirend: Javaslat  Miskolc  város  környezetvédelmi  jövőképéhez  kapcsolódó
döntések meghozatalára

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy határozati javaslatról kell dönteniük.

A Közgyűlés  26  igen,  0  nem szavazattal,  0  tartózkodás
mellett  elfogadta  az  előterjesztés  szerinti  határozati
javaslatot, és meghozta a 

X-162/271.700/2015. sz. határozatot

Tárgy: Környezetvédelmi tárgyú döntések meghozatala

Miskolc Megyei  Jogú Város  Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta  a  „Javaslat  Miskolc
város környezetvédelmi jövőképéhez kapcsolódó döntések meghozatalára” című előterjesztést
és a következő határozatot hozza:

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése elrendeli a város Környezetvédelmi
Programjának  aktualizálását,  valamint  a  „Zöld  Könyv”  környezetvédelmi  tárgyú  fejezetének
megalkotását.

Felelős:  Pfliegler Péter alpolgármester
Végrehajtásért felelős: Polgármesteri Kabinet
Határidő:  2016. március 31.
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Dr.  Kriza  Ákos  polgármester: A  Magyarország  helyi  önkormányzatairól  szóló  2011.  évi
CLXXXIX. törvény 40. § (1) bekezdése szerint a képviselő-testület bizottságának nem képviselő
tagja a megválasztását követően a képviselő-testület előtt esküt tesz, és erről okmányt ír alá.
A sürgősségi  14.  napirend  vonatkozásában  a  Pénzügyi  Bizottság  új  tagjaként  Magyar  Viktória
megválasztásra került. 
Kéri,  hogy  fáradjon  ki  az  eskütételhez.  Kéri  továbbá  a  Közgyűlés  tagjait,  illetve  a  teremben
jelenlévőket, hogy az eskütétel idejére álljanak fel. 
Felkéri  Magyar  Viktória  bizottsági  tagot,  hogy  az  általa  előmondott  eskü  szöveget,  nevével
kiegészítve a Közgyűlés előtt mondja utána, majd az eskü végén meggyőződése szerint tegye hozzá:
„Isten engem úgy segéljen”.

Eskü szövege: 
„Én,  …......... becsületemre  és  lelkiismeretemre  fogadom,  hogy  Magyarországhoz  és  annak
Alaptörvényéhez hű leszek; jogszabályait megtartom és másokkal is megtartatom; bizottsági tagi
tisztségemből eredő feladataimat Miskolc Megyei Jogú Város fejlődésének előmozdítása érdekében
lelkiismeretesen teljesítem, tisztségemet a magyar nemzet javára gyakorlom.”
(Az esküt tevő meggyőződése szerint:)
„Isten engem úgy segéljen.”

(Az esküokmány aláírását követően folytatódik az ülés.)

Dr. Kriza Ákos polgármester: Bejelenti, hogy a mai munkájukat befejezték.
Tájékoztatja  képviselőtársait,  hogy a  Közgyűlés  következő rendes  ülésére  előreláthatólag 2016.
február 11. napján kerül sor.

Mindenkinek áldott karácsonyi ünnepeket és boldog újévet kíván!

Megköszöni mindenki munkáját, az ülést 10 óra 40 perckor bezárja.

K. m. f.

Dr. Csiszár Miklós Dr. Kriza Ákos
jegyző polgármester
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